
Dnevi narodnih noš so prerasli 
v festival oblačilne dediščine

Letošnji 39. Dnevi narodnih noš so v drugem septembrskem 
vikendu v Kamnik privabili okrog petdeset tisoč obiskovalcev in 
nastopajočih. Da gre za največji festival oblačilne dediščine v Slo
veniji zgovorno pričajo številne domače in tuje folklorne skupine, 
godbena društva, pevci in godci, ki smo jih v treh dneh pozdravili

v našem mestu ter preko 1.800 udeležencev nedeljske povorke, ki 
predstavlja vrhunec prireditve. Obiskovalci, ki so v nedeljo popoldan 
zapolnili sleherni kotiček mesta, so občudovali noše z vseh koncev 
Slovenije, Hrvaške, Bosne, Italije, Škotske in Bolgarije, folklorne in 
stanovske skupine, godbe, mažoretke in vozove z nasmejanimi nošami

in harmonikarji. Ponovno se je potrdilo, da Kamnik resnično živi z 
narodnimi nošami in narodne noše živijo z njim.

O dogajanjih, ki so naše mesto preplavila s folkloro, plesi, 
pesmijo, glasbo in oblačilno dediščino na 4. in 5. strani.

SAŠA MEJAČ

Najvišja nagrada celjskega V dobrem mesecu dni bo urejen 
sejma v rokah Kamničana pomemben odsek kolesarske 
Jožeta Tonija steze ob Kamniški Bistrici
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Med 9. in 16. septembrom je v Celju potekal Mednarodni obrtni 
seJem. Na njem so se predstavili tudi obrtniki iz občin Kamnik in Ko
menda. Med njimi tudi kamniški obrtnik Jože Toni, ki je za točilni pult 
m°x izdelave prejel nagrado Zlati ceh.

Več na 2. strani.

n°^e. r°n'’ s*n Matjaž s priznanjem, Poslanec DZ Miroslav Klun in Emil 
rzinčič, predsednik Območne obrtne zbornice Kamnik.

V okviru vzpostavljanja rekreacijske osi ob Kamniški Bistrici, ki je na pod
lagi pred desetletjem podpisanega pisma o nameri skupni projekt občin 
Kamnik, Domžale in Dol pri Ljubljani, se tudi v naši občini pospešeno ureja
jo zelene površine ob vodotoku. Lokalni prebivalci so namreč že doslej vse 
pogosteje uporabljali uhojene steze ob reki za sprostitev in rekreacijo.

V avgustu so se začela gradbena dela ureditve kolesarske steze ob 
kamniški obvoznici od Titanove brvi do trgovske cone Perovo, ki naj bi 
bila v oktobru končana. Ureditev sodi v širši projekt urejanja rekreacijske 
poti, ki vključuje gradnjo kolesarske in sprehajalne poti s počivališči ob 
reki na južnem delu občine.

Več na 3. strani.

Kamničan del košarkarske 
zgodbe o uspehu

V začetku tedna se je s Poljske v domovino vrnila slovenska košar
karska reprezentanca, ki je na Evropskem prvenstvu s prebojem v 
polfinale in končnim četrtim mestom dosegla doslej daleč najboljši 
rezultat v članski konkurenci. Del homogene ekipe, ki jo je v pone
deljek v Ljubljani na sprejemu pričakala množica navijačev, je bil tudi 
Kamničan Miro Alilovič. 32- letni Dupličan je v strokovnem štabu 
poleg Toma Mahoriča opravljal vlogo pomočnika selektorja Jureta 
Zdovca.

Več na 8. strani.
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akcjiskih aparatov
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P°dletje AvtoAkustika d.o.o. 
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družbe Mobitel d.d.

AvtoAkustika d.o.o.
Ljubljana, Vojkova cesta 58, (041) 777 777 

Domžale, Ljubljanska 73, (031) 555 333 
Jarše, Kamniška cesta 24, (041) 988 988 
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60 let župana Toneta Smolnikarja

V torek, 22. septembra, je kamniški župan Anton Tone Smolnikar 
praznoval 60. rojstni dan. Ob tem jubileju so mu člani Liste Toneta 
Smolnikarja - Za Kamnik s pomočjo prijateljev pred rojstno hišo po
stavili mlaj, mu čestitali in zaželeli vse najboljše!

Nina Klisarič

IZ VSEBINE
AKTUALNO na strani 2 in 3

v gorskih tekih

NAŠI JUBILANTI na strani 7
90 let častnega občana Jožeta Berleca 
80 let Milana VVindschnurerja

ZANIMIVOSTI na 9. in 10. strani
Na Brezjah je dobra volja doma 
Pašna sezona na planini je končana 
Poletne poroke 
Pod najvišjim vrhom sveta

Na delovnem sestanku v krajevni skupnosti Perovo 
Občinska uprava odgovarja na vprašanja svetnikov 
Kamnik bo prihodnje leto gostil svetovno prvenstvo

MED MLADIMI na strani 11
Iz Kotlovnice, o športnem duhu mladih gasilcev, morskih pripravah 
mladih košarkarjev, modelarskem taboru v Motniku

ŠPORT na straneh 12,13
Nogomet, športno plezanje, gorsko kolesarstvo, triatlon, košarka, 
odbojka, tenis, kick box, planinstvo

Naslednja številka Kamniškega občana izide v četrtek, 8. okto
bra. Rok za oddajo gradiva je petek, 2. oktobra, do 12. ure, v ured
ništvu v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in sodiščem), 
tel: 01/83 91311, 041/662-450, e-naslov: sasa.meiac@siol.net.

Ekotrend d.o.o.
—— #-
Ekotrend inženiring d.o.o. 
Škrjančevo 8, 1235 Radomlje

Telefon: +386 1 7294 296 
Faks: +366 1 7294 297
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Podžupan Rudolf Pfajfar na 
delovnem sestanku v KS Perovo
V torek, 18. septembra, je svet KS Perovo obiskal podžupan 
Občine Kamnik Rudolf Pfajfar v spremstvu Iva Kokalja, sve
tovalca za občinsko komunalno-redarsko službo, in Matjaža 
Sršeta, višjega svetovalca za cestno - prometno dejavnost. S 
predstavniki sveta KS Perovo - predsednikom Andrejem Perči
čem, podpredsednico Viktorijo Pinterič in tajnico Katjo Troto- 
šek, ter Marijo Šimenc, direktorico SKG Upravnika d.o.o., so se 
sprehodili po delu krajevne skupnosti in si ogledali problema
tiko s področja komunalne in cestne infrastrukture, prometa, 
parkirišč in mostov.

Člani KS Perovo so si s predstavniki Občine Kamnik in direktorico SKG 
Upravnika ogledali tudi parkirišča na Zikovi ulici in nove količke v na
selju, ki onemogočajo nedovoljeno parkiranje na dovoznih in pešpoteh 
do stanovanjskih blokov ter na zelenicah.

Problem parkiranja 
in kanalizacija na 
Steletovi cesti

Po zagotovitvi novih parkirnih 
mest med Steletovo cesto 25 in 
kotlovnico za stanovalce Zikove 
ulice, občina Kamnik in svet KS 
Perovo že razmišljata, kako bi na 
podoben način težavo s parkira
njem vsaj delno rešila tudi na Ste
letovi cesti. Po ogledu parkirišč 
ob treh najužnejših stanovanjskih 
blokih v tej stari blokovski soses
ki je prišlo do ideje, da bi obliko 
obstoječih parkirišč spremenili 
v obliko t.i. »smrekice«, s čimer 
bi se pridobili 30% več parkirnih 
mest, na vzhodnem delu naselja 
pa bi se z manjšim posegom v 
zelenico lahko uredilo še nekaj 
novih parkirnih prostorov. Pod

župan Pfajfar je povedal, da se bo 
v skladu z zmožnostmi, ki jih zem
ljišče okrog stanovanjskih blokov 
še ponuja, z manjšimi posegi iska
la rešitev za več parkirnih povr
šin, ki ne bodo v škodo zelenim 
površinam in bodo v največjo 
korist tamkajšnjih stanovalcev. 
Zavedamo se, da bo v enem delu 
rešitev prinesla tudi izgradnja 
garažne hiše, ki je predvidena na 
tem območju.

Ob gradnji vrtca Sneguljčica 
so po pešpoti pred stanovanj
skima blokoma Steletove ceste 3 
in 5 obratovala tovorna vozila in 
skupaj s še nekaterimi drugimi 
načini prepovedane vožnje po 
poti pred blokoma povzročila 
poškodbo kanalizacije pod po
tjo, precej poškodovana pa je 
tudi asfaltna prevleka. Podžupan 
Pfajfar je povedal, da na občini

Kamnik zadevo rešuje Oddelek 
za gospodarske javne službe v 
sodelovanju s KPK d.d. in izrazil 
upanje, da se bo zadeva čim prej 
ustrezno rešila.

Kdo bo odgovarjal na 
Ljubljanski cesti?

Pravna neurejenost zemljišča 
oz. kolesarske in pešpoti ter dela 
cestišča ob novi stanovanjski so
seski na Ljubljanski cesti pred
stavlja številne nevšečnosti za 
stanovalce blokov. Zemljišče je 
trenutno še vedno v solastništvu 
etažnih lastnikov, Občina Kamnik 
pa je glede prenosa lastništva na 
občino v tožbi s podjetjem Ve
grad d.d. Stanovalci ne bodo pre
vzeli odgovornosti za škodo, ki na 
zemljišču nastaja (predvsem zara
di prepovedane vožnje motornih 
vozil po kolesarski in pešpoti, ki 
poškoduje mreže oz. svetlobni 
jašek za podzemne garaže) in 
za možne poškodbe občanov na 
tem nevarnem delu. Kljub temu, 
da je občina, dokler se zadeva 
pravno ne uredi, zelo nemočna, 
se je ob ogledu razmišljalo o mož
nosti zaprtja območja s količki ali 
na drug primeren način, kar bi 
preprečilo nedovoljeno vožnjo, 
poškodbe zemljišča in s tem ve
liko nevarnost za poškodovanje 
občanov.

Zaprtje Zikove ulice za 
ves promet

Sledil je ogled Zikove ulice in 
novih količkov v naselju, ki one
mogočajo del nedovoljenega par
kiranja na dovoznih in pešpoteh 
do stanovanjskih blokov ter na 
zelenicah. Projekt postavitve ko
ličkov je vodil svet krajevne skup
nosti. Podžupan Pfajfar je ob tem 
povedal, da podpira zaprtje Ziko
ve, saj občina stremi k zaprtju za 
promet znotraj tistih blokovskih 
naselij, kjer je to zaradi varnosti, 
dostave in intervencijskih poti 
pač nujno potrebno.

Zgledna ureditev brvi 
in obnova cestišča ob 
Titanovi vratarnici

Obnova brvi čez Titanov Kanal 
Kamniške Bistrice z novo ograjo 
in predvsem pocinkano pohodno 
mrežo kot podlago, ki jo je vodil 
svet KS Perovo, je po besedah 
podžupana Pfajfarja primer dobre 
prakse, saj je mreža bolj varna in 
ustreznejša predvsem ob slabem 
vremenu. Nujno pa mora lastnik 
Titan d.d. poskrbeti za čiščenje 
in brežino energetskega kanala, 
saj obstaja nevarnost razlitja na 
stanovanjsko hišo v neposredni 
bližini. Temeljite prenove je po
treben tudi most čez Kamniško 
Bistrico, na katerem so bila letos 
opravljena samo najnujnejša dela. 
Število uporabnikov tega mostu 
se povečuje zaradi novih peš in 
kolesarske poti, ki jih gradimo

ob obvoznici in bodo povezava 
proti južnemu delu in v smeri po 
novi povezovalki čez Kamniško 
Bistrico. Le ta bo namenjena tudi 
pešcem in kolesarjem in se bo po
vezala s kolesarskimi in peš pot
mi na Ljubljanski cesti.

Najnujnejše bo potrebno po
storiti tudi na že močno poško
dovanem cestišču ob Titanovi 
vratarnici na Kovinarski cesti.

Občinski predstavniki so po
hvalili obsežno delo članov sveta 
krajevne skupnosti, za katerega ti 
ne prejemajo nikakršnega plači
la. Pri delu jim vso podporo nudi 
tudi podžupan Rudolf Pfajfar, ki 
vedno rad prisluhne njihovim 
predlogom in težavam, saj le te

niso vedno povezane z velikimi 
sredstvi, ki jih občina zmeraj tež
je zagotavlja. Predlogi dostikrat 
izražajo le potrebo po učinko
vitejšem delovanju posameznih 
služb na terenu, ki bi morale biti 
krajanom in vodstvu krajevne 
skupnosti vedno v pomoč. »Zado
voljen sem, ker lahko pokažem o 
na konkretne rezultate, ki so plod 
skupnega dela in dobrega sodelo
vanja«, je še dejal podžupan Ru
dolf Pfajfar.

V četrtek, 20. septembra, je 
krajevno skupnost obiskal še pod
župan Brane Golubovič. Več o 
njegovem obisku sledi v naslednji 
številki Kamniškega občana.

KS PerovoNAJVIŠJA NAGRADA 
CELJSKEGA SEJMA V ROKAH 
KAMNIČANA JOŽETA TONIJA Svetniki sprašujejo in predlagajo

Med 9. in 16. septembrom je v Celju potekal Mednarodni obrtni 
sejem. Na njem so se predstavili tudi obrtniki iz občin Kamnik in 
Komenda. Med njimi tudi kamniški obrtnik Jože Toni, ki je za točilni 
pult inox izdelave prejel nagrado Zlati ceh. Točilni pult, ki je na
menjen točenju pijač v gostinskih obratih, vsebuje hladilno komoro 
s steklenimi vrati in predali za lažji pregled nad zalogo pijač, LED 
razsvetljava pa deluje atraktivno, preostali del pulta je nevtralen s 
koritom in odcejalnikom. Osvetljen točilni pult je bil tudi svojevrstna 
atrakcija na sejemskem prostoru.

Na sejmu Obrtno-podjetniška zbornica Slovenije podeli le eno zlato 
nagrado in sicer najboljšemu razstavljalcu in najboljšemu izdelku. 
Gospod Toni, ki se z izdelavo in popravilom gostinske opreme sa
mostojno ukvarja že 25 let, sedaj pa mu sledi tudi sin Matjaž, je ob 
prejemu pomembnega priznanja dejal: »pPriznanje je nagrada za 
ves trud in vloženo delo ter dokaz, da delamo v pravi smeri«. Njegovi 
izdelki pa niso poznani le v kamniški občini (kjer je opremil kuhinjo v 
VVZ A. Medveda na Perovem - enota Sneguljčica, postavil pult v Pubu 
pod Skalo) temveč tudi po vsej Sloveniji (opremljal je tudi kuhinje v 
hotelu Palače in Marini v Porotorožu).

Ob tem uspehu kamniškega podjetnika, ki verjetno še dolgo časa 
ne bo presežen, mu iskreno čestitamo in želimo veliko poslovnih po
dvigov tudi v prihodnje. Nina Klisarič

Kamničan Jože Toni ob točilnem pultu, za katerega je prejel priznanje 
zlato nagrado na nedavnem Mednarodnem obrtnem sejmu v Celju.

Na podlagi 22. člena Pravilnika o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v 
Občini Kamnik (Uradni list RS, št. 86/02 in 16/04) Občina 
Kamnik objavlja

JAVNI RAZPIS
I

za dodelitev proračunskih sredstev za 
pospeševanje razvoja malega gospodarstva

• Subvencioniranje obrestne mere pri kreditiranju
• Pospeševanje udeležb na sejmih in razstavah

Javni razpisi in obrazci vlog so objavljeni na spletni strani 
Občine Kamnik www. kamnik.si, oziroma so dosegljivi 
v sprejemno informacijski pisarni ali na Oddelku za 
gospodarske dejavnosti in finance Občine Kamnik (kontakt: 
Martina Bajde tel: 8318-107 ali po e-pošti: martina. 
bajde@kamnik.si).

Vloge je potrebno oddati najkasneje do petka, 23. 
oktobra 2009.

Anton Tone Smolnikar 
ŽUPAN

Ureditev kratkotrajnega parkiranja pred stav
bo pošte

Svetnik Robin Majnik opozarja, da je v zadnjem času opaziti, da je 
redarska služba povečala svoj obseg aktivnosti in kaznuje občane, ki 
nepravilno parkirajo svoje vozilo pred pošto oziroma na drugi strani 
cestišča. Kazni so zelo visoke, od 40 do 80 evrov in jih ljudje v času 
krize težko plačajo. Zato podaja pobudo, da se prouči možnost izvedbe 
parkiranja za kratek čas 5 -10 minut na za to določenem delu cestišča, 
na nasprotni strani cestišča pri pošti, da bi občani lahko uredili svoje 
zadeve na pošti in parkirali avto v bližini. Njegovi pobudi se pridružuje 
tudi svetnik Tone Šuštar.

Ivo Kokalj odgovarja, da je Komisija za tehnično urejanje prometa 
v občini Kamnik na 18. seji obravnavala vlogo Krajevne skupnosti 
Kamnik Center glede označitve modre cone na Glavnem trgu ter po 
razpravi sprejela zaključek, da je potrebno problematiko prometa v 
mestnem jedru mesta Kamnik reševati celostno, najprimernejša bi bila 
sprememba prometne ureditve na Glavnem trgu in Maistrovi ulici in 
sicer z možnostjo enosmernega poteka prometa, zarisa plačljivih par
kirnih mest na vozišču ter postavitvijo parkomata pred stavbo pošte na 
Glavnem trgu, kar bi zagotavljalo neposredni dostop do poslovnih in 
upravnih objektov na Glavnem trgu. Komisija ugotavlja, da je na ožjem 
območju mesta Kamnik urejeno plačljivo parkiranje, ki omogoča lažji 
dostop občanom in obiskovalcem do javnih in poslovnih storitev v 
mestu. S spremembo prometne ureditve na omenjenih ulicah bi se še 
vedno zagotavljal dostop v mesto tistim, ki imajo v mestu svoja opra
vila, bi pa se v eni smeri preprečil tranzit skozi samo središče mesta, 
zmanjšal hrup in onesnaževanje zraka.

Redni mamografski pregledi na vsaki dve leti
Za preglede dojk z mamografijo se odloča vse več žensk, zato so tudi 

daljše čakalne vrste v Zdravstvenem domu Domžale, kjer opravljajo 
tovrstne preglede tudi za naše občanke. Svetnica Mateja Poljanšek pa je 
na občinsko upravo naslovila vprašanje, kaj se dogaja z mamografskim 
strojem v ZD Domžale, saj naj bi bilo slišati, da je stroj v okvari.

Liljana Juhart Mastikosa pojasnjuje, da aparat za mamografijo ni 
pokvarjen, deluje s polno zmogljivostjo. So pa potrebe precej večje, 
zato je čakalna doba pet mesecev. Do konca leta 2009 so zasedeni vsi 
termini, vendar bodo v mesecu septembru že začeli naročati za januar 
2010. Za redni pregled na vsaki dve leti se torej prijavimo pol leta prej, 
urgentni primeri pa so vedno obravnavani takoj. Navaja še podatek, 
ki podkrepi smiselnost mamografskih pregledov: na 3000 pregledov 
je odkritih 30 novih karcinomov.

Kdaj se bo pričela izgradnja kanalizacijskega 
sistema v Tuhinjski dolini...

in v kakšnem vrstnem redu bodo na omrežje priključeni posamezni 
zaselki, zanima svetnika Roberta Kokotca.

Aleš Škorjanc odgovarja, da v zvezi z izgradnjo kanalizacijskega si
stema v občini Kamnik obstaja odprto vprašanje realizacije projekta 
kohezije za odvajanje in čiščenje odpadnih voda v občini Kamnik. Ob 
predvidevanju, da bi se projekt kohezije deloma lahko začel odvijati v 
letu 2010, je bil v letu 2008 izdelan tudi program izgradnje kanaliza
cije za obdobje 2009-2012, ki je bil objavljen tudi v Načrtu razvojnih 
programov občine Kamnik za obdobje 2009 - 2012 (gradivo 19- seje 
Občinskega sveta Občine Kamnik - stran 139). Ker pa projekt kohezije 
za odvajanje in čiščenje odpadnih voda v občini Kamnik zaenkrat še 
nima dokončno določenih rokov izvedbe, je omenjene roke, navedene 
v NRP-jih možno upoštevati samo okvirno.

Kakšna usoda čaka kamniško majoliko?
Svetnica Marija Mošnik je že pred časom dala pobudo za sodelo-

Kamniški UBČAN - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan izhaja dvakrat 
mesečno v naldadi 14.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva občine 
Kamnik brezplačno. Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgrad
ba med občino in sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax:
01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne ure: ponedeljek in 
petek od 8.30 do 15. ure, sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih 
člankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d., 24.9- 2009.

vanje občine pri reševanju izdelovanja kamniške majolike, ker je Eti 
d.d. lani ukinila proizvodnjo. Sprašuje kako daleč je reševanje te pro
blematike, vključno z reševanjem delovnih mest (modelar, slikarka, 
...), prostorov itd.?

Liljana Juhart Mastikosa odgovarja, da občina intenzivno vodi aktiv
nosti za ohranitev 150 - letne tradicije izdelave kamniške majolike že 
od konca leta 2008. Ogledali so si tudi prostore Eti-ja, v katerih se je 
opravljala proizvodnja, se seznanili s proizvodnjo, materiali (keram*^ 
porcelan, korderit) in načinom dela. Pričeli postopke, s katerimi D' 
poiskali nosilca oz. prevzemnika nadaljevanja izdelave keramike. Prav 
tako ima občina interes za odkup osnovnih sredstev, materiala ter mo
delov, ki so potrebni za osnovno izdelavo kamniške majolike OZ. etno* 
programa. Opravljeni so bili razgovori z morebitnimi nosilci izdelave 
kamniške majolike, v katerih niso izpustili reševanja dveh za ohranite! 
majolike pomembnih delovnih mest, to je modelarja in risarke. Po 
zaključku razgovorov so skupni jezik za nadaljevanje tradicije našli 
z enim od prijavljenih, ki pa se je na žalost v zadnjem hipu umaknil 
Kljub temu se aktivnosti reševanja kamniške majolike nadaljujejo z 
željo, da jo rešijo še v letošnjem letu. V občinski upravi pripravljajo vso 
potrebno dokumentacijo za prijavo na razpis za pridobitev evropskih 
sredstev. Vsebina bo predstavljena v posebni točki na seji občinskega 
sveta 30. septembra.

Nove hitrostne ovire
Svetnik Matej Slapar je na sejah občinskega sveta že večkrat zastavil 

vprašanje in podal pobudo v zvezi s postavitvijo hitrostnih ovir (leže
čih policajev) na določenih delih kamniških lokalnih cest. Ker se do 
danes ni spremenilo veliko, daje zopet pobudo za postavitev hitrostnih 
ovir oz. Sprejem ukrepov za umirjanje prometa na Cesti treh talcev 
v Mekinjah in na lokalni cesti od regionalne ceste Kamnik - Kozjak 
proti Selam. Na obeh cestah je pretočnost prometa dokaj velika, ob 
cesti pa živijo mlade družine z majhnimi otroki, ki bi lahko bili žrtve 
divjih voznikov.

V odgovoru Ivo Kokalj pojasnjuje, da je pobudo za namestitev hi
trostnih ovir na cesti v smeri naselja Sela od regionalne ceste Kamnik- 
Kozjak na 18. seji obravnavala Komisija za tehnično urejanje prometa 
Obravnavala je tudi pobudo za namestitev hitrostnih ovir v naselju 
Mekinje. Po razpravi in terenskem ogledu je sprejela zaključek, da 
bo zaprosila Policijsko postajo Kamnik za posredovanje podatkov o 
prometnih nesrečah in njihovih vzrokih na obravnavanih območjih 
za obdobje zadnjih treh let, kar bo podlaga za odločitev o potrebi p° 
namestitvi hitrostnih ovir.
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gimnazije " ekonomskega izobraževanja
Šolski Center Rudolfa Maistra 

Novi trg 4i a, Kamnik

IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH
Priključite se našim začetnim, 

nadaljevalnim ali izpopolnjevalnim tečajem
- ANGLEŠČINE - NEMŠČINE 

- ITALIJANŠČINE - FRANCOŠČINE
- TEČAJEM RAČUNALNIŠTVA

ali
- PRIPRAVAM ZA PRIDOBITEV

NACIONALNE POKLICNE 
^ KVALIFIKACIJE (NPK) KNJIGOVODJA

VPIS in INFORMACIJE v septembru 
od 11 h do 15h, torek in četrtek do 17.30. 

Tel.: 01-830-32-28 in 01-830-32-12 
www.sc-rm.net



I Kamniški OBČAN AKTUALNO

IV dobrem mesecu dni bo urejen pomemben 
odsek kolesarske steze ob Kamniški Bistrici
V okviru vzpostavljanja rekreacijske osi ob Kamniški Bistrici, 
ki je na podlagi pred desetletjem podpisanega pisma o nameri 
skupni projekt občin Kamnik, Domžale in Dol pri Ljubljani, 
se tudi v naši občini pospešeno urejajo zelene površine ob vo
dotoku. Lokalni prebivalci so namreč že doslej vse pogosteje 
uporabljali uhojene steze ob reki za sprostitev in rekreacijo.

V avgustu so se začela grad- 
j bena dela ureditve kolesarske 
| steze ob kamniški obvoznici od 
I Titanove brvi do trgovske cone 
* Perovo. Ureditev sodi v širši pro- 
1 jekt urejanja rekreacijske poti, ki 
- vključuje gradnjo kolesarske in 
1 sprehajalne poti s počivališči ob 

teki na južnem delu občine.
Območje med brvjo pri pod- 

i jetju Titan na severu in trgovsko 
cono Perovo na jugu bo v celoti 

t Urejeno kot parkovna površina

z otroškimi igrali ter prostori za 
počitek in druženje, kar bo pred
stavljalo nekakšen zeleni vstop v 
mesto. V sklopu projekta se gradi 
sprehajalna pot v širini 2,5 metra, 
ki bo v celotni dolžini osvetljena 
s parkovno javno razsvetljavo. Po
memben element ureditve bo za
ščitna ograja na bregu vodotoka, 
saj je sorazmerno strma brežina 
zdaj nezavarovana. Na dveh delih, 
kjer se bo pot najbolj približala 
regionalni cesti, bo postavljena

tudi varovalna ograja, ki bo slu
žila kot fizična ovira in zaščita 
pred hrupom. Na severnem delu 
območja, ki je nekoliko širši, pa 
je predvideno večje počivališče z 
mizo in klopmi, stojali za kolesa, 
fontano za pitje ter sklop igral za 
otroke.

Območje ureditve zelenega 
prostora, ki bo na voljo vsem ob
čanom, bo zaključeno severno 
od spomenika, kjer bo v obliki 
teras urejen dostop do vode, ki 
bo v tem delu Kamniške Bistrice 
redkost. Letos bodo dela končana 
do zgradbe avtomobilskega servi
sa Seat. V prihodnjem letu se bo 
projekt nadaljeval za območjem 
podjetja Kam bus proti Povezo
valki in Duplici. Sprehajalna in

kolesarska pot se bo povezala z 
novo povezovalno cesto B31.

Kamniški župan Tone Smolni
kar ob tem dodaja, da bodo pešci 
in kolesarji letošnjo jesen dobili 
kar precej novih površin od ben
cinskega servisa Istrabenz do 
mesta oziroma do zdravstvenega 
doma, saj je Občina Kamnik že 
lani uredila cesto na Perovem od 
Tomšičeve vile do mesta. Predvi
doma naj bi v tem delu še letos 
namestili tudi luči javne razsvet
ljave. Asfaltirana cesta, namenje
na pešcem in kolesarjem, se bo 
pri spomeniku padlima borcema 
na Perovem navezala na novo 
sprehajalno-kolesarsko pot do 
trgovsko-poslovne cone.

SAŠA MEJAČ

^ teh dneh intenzivno potekajo dela izgradnje kolesarske steze ob Kamniški Bistrici: postavitev temeljev za zaščitno ograjo ob vodotoku in te
meljev za postavitev počivališč, vgrajena je cevna kanalizacija za javno razsvetljavo, delavci zaključujejo vgradnjo robnikov iz granitnih kock. 
Kolesarska steza od Titanove brvi do trgovsko-poslovne cone Perovo bo predvidoma zaključena v oktobru.

Turistična vodenja po 
Kamniku

Agencija za turizem in podjetništvo Kamnik že nekaj let organizira 
vodenja po mestu in okolici. Trudimo se, da bi k nam privabili čim več 
turistov in jim predstavili naše čudovito mesto. Pomembno nam je tudi,
tai8a ši™ b°ye romajo Kamničani sami. Predvsem smo se v zadnjih le- 

zavzeli, da približamo Kamnik otrokom in s tem namenom oblikovali 
Posebne programe, s katerimi skušamo na zanimiv in igriv način pred
staviti Kamnik in njegove znamenitosti našim najmlajšim. Tako je nastalo 
vodenje, ki smo ga poimenovali Veronikin zaklad, namenjen je otrokom 
v vrtcih, primeren pa je tudi za otroke v prvih razredih osnovnih šol.

v letošnjem lem smo skupaj s KD Priden Možic prvič organizirali kviz 
o Kamniku za starejše osnovnošolske otroke. Za naslednje leto priprav
no tudi nove programe vodenj, ki bodo primerni za otroke v višjih 
razredih osnovnih šol. Odziv na Veronikin zaklad je zelo dober, prihaja 
vse več skupin, ne samo iz kamniške občine, ampak tudi iz sosednjih.
. Največ vodenj skozi vse leto pa imamo za samo mesto Kamnik in ga 
'ibenujemo Srednjeveški Kamnik. Naši vodniki popeljejo skupino čez 
staro mestno jedro, jim razkažejo vse znamenitosti in seznanijo svoje 
Poslušalce z zgodovino Kamnika od nastanka in prve omembe pred 
°0. leti do današnjih dni. Dodatno se skupine lahko odločijo za ogled 

notranjosti nekaterih objektov, kot so Medobčinski muzej, Frančiškan- 
$ka knjižnica, kapela na Malem gradu in druge. Vodenja pa potekajo tudi 
P° okolici Kamnika. Največ zanimanja je za vodenje po Veliki planini. Z 
rtašim strokovnim vodstvom lahko obiščete Kamniško Bistrico, Tunjice 

cerkvijo sv. Ane in Zdravilnim gajem, ruševine Starega gradu s prekras- 
tm razgledom, Budnarjevo domačijo s črno kuhinjo, Arboretum Volčji 
°tok in še bi lahko naštevali.
2 razvojem in vse večjim povpraševanjem po vodenjih nastane tudi 

Potreba po novih vodnikih. Tako bomo v oktobru organizirali tečaj za 
°dnike, ki bo letos zaobjel celotno območje Srca Slovenije in ne samo 

soM-nik‘ ^ot*niK'. ki bodo uspešno zaključili letošnji tečaj, bodo uspo- 
Li h en' za turistična vodenja po osmih občinah severovzhodno od 
na a ane'Vse podrobnejše informacije o samem poteku tečaja dobite 

Agenciji za turizem in podjetništvo Kamnik.
Urška Osolnik

Agencija za turizem in podjetništvo Kamnik

RRA LUR
fi^naJna razvojna og. 

Ljuoljanskt urbane rq
ifcNabžba v vašo prihodnost

Ol’ERACI]0 DELNO FINANCIRA EVROKKA UN1|A
Evropski socialni sklad

JAVNI RAZPIS

ŠTIPENDIJ ENOTNIH REGIJSKIH 
ŠTIPENDIJSKIH SHEM 

(REGIJSKE ŠTIPENDIJSKE SHEME 
. LJUBLJANSKE URBANE REGIJE)

ZA SOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2009/2010

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije 
je objavila javni razpis štipendij za dijake in študente 

za pridobitev kadrovske štipendije v okviru Regijske 
štipendijske sheme Ljubljanske urbane regije.

Rok za oddajo vlog je 10. oktober 2009.

Vsebino razpisa in prijavni obrazec ter vse ostale 
mformacije najdete na spletni strani www.rralur.si.

Kamnik bo prihodnje leto gostil 
svetovno prvenstvo v gorskih tekih

Župan občine Kamnik Tone Smolnikarje v začetku septembra sprejel 
predsednika Svetovne zveze v gorskih tekih Bruna Gozzelina, predsednika 
Združenja za gorske teke v Sloveniji, Toma Šarfa ter predsednika Kluba 
gorskih tekačev Papež, Dušana Papeža. Srečanje, katerega so se udeležili 
še nekateri predstavniki Svetovne zveze v gorskih tekih, je bilo v prvi vrsti 
namenjeno pripravam na svetovno prvenstvo v gorskih tekih, ki ga bo 
Kamnik gostil prihodnjo jesen, natančneje 5. septembra 2010.

Organizatorju svetovnega prvenstva, Klubu gorskih tekačev Papež, je bila 
tako pomembna vloga, kot je organizacija svetovnega prvenstva, zaupana 
zaradi odlično izpeljanega WMRA Grand Prix gorskega teka na Grintovec 
zadnjo julijsko nedeljo.

Svetovno prvenstvo bo finančno podprla tudi Občina Kamnik, saj se, po 
besedah župana Toneta Smolnikarja, zaveda, da gre za športni dogodek, 
ki lahko pomembno prispeva pri promociji našega mesta in občine.

Gorski tek na Veliko planino bo prvi to vrstni dogodek nasploh na slo
venskih tleh, kar za Kamnik predstavlja veliko čast in priložnost, saj bo 
mesto v prvih septembrskih dneh v prihodnjem letu gostilo preko 400 naj
boljših gorskih tekačev iz 43 različnih držav. Trasa teka bo tekače vodila iz 
Stranj mimo romarske cerkvice na Sv.Primožu vse do Velike planine, kjer 
bo tudi cilj teka.

Po besedah Dušana Papeža, predsednika KGT Papež, so priprave na tek
movanje v polnem teku. Organizatorji so se že sestali tudi z Atletsko zvezo 
Slovenije, ki bo po svojih močeh pripomogla pri organizaciji tekmovanja.

Nika Vrhovnik 
Odnosi z javnostmi, Občina Kamnik

Župan občine Kamnik A. Tone Smolnikar v družbi predstavnikov in 
predsednika Svetovne zveze v gorskih tekih Bruna Gozzelina, predsed
nika Kluba gorskih tekačev Kamnik Dušana Papeža ter predsednika 
Združenja za gorske teke v Sloveniji Toma Šarfa.

Veronikin tek po ulicah Kamnika
V soboto, 10. oktobra, Agencija za turizem in podjetništvo Kamnik prvič 

organizira tek po ulicah mesta Kamnik. Ob letošnjem praznovanju 780-let- 
nice mesta Kamnik prirejamo za vse športne navdušence Veronikin tek.

Proga Veronikinega teka bo priložnosti primerno dolga 7800 metrov. 
To so štirje krogi po starem mestnem jedru s Startom in ciljem na Glavnem 
trgu. Naši najmlajši pa tečejo le en krog, in sicer 1950 metrov.

Predprijave zbirajo na TIC-u Kamnik, na dan prireditve pa se lahko 
prijavite od 7.30 do 9 30 na Glavnem trgu. Poskrbljeno bo za osvežilne 
napitke in prigrizke za vse udeležence teka. Tekače pa čakajo tudi lepe 
nagrade. Prireditev bomo izpeljali v vsakem vremenu, upamo seveda na 
lepo sončno jesensko soboto.

Vabljeni, da se udeležite Veronikinega teka po starem mestnem jedru 
ali pa pridete samo navijati za svoje favorite.

Agencija za turizem in podjetništvo Kamnik
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Vi sprašujete, župan odgovarja

O ŠTIPENDIJAH
M. K. iz Kamnika sprašuje, ali bodo tudi v letošnjem šolskem 

letu za Kamničane zagotovljene štipendije?
Regijska štipendijska shema (v nadaljevanju RŠS) je instrument 

regije, ki temelji na partnerstvu med delodajalci, nosilci regijske 
štipendijske sheme in državo, skladno z zakonom na področju 
spodbujanja skladnega regionalnega razvoja in predstavlja velik 
pomen za razvoj regij v Sloveniji. Operacijo delno financira Evrop
ska unija iz Evropskega socialnega sklada. Operacija se izvaja v 
okviru Operativnega programa razvoja človeških virov za obdobje 
2007-2013, E razvojne prioritete: »Spodbujanje podjetništva in 
prilagodljivosti«;prednostne usmeritve »Štipendijske sheme.«

Namen kadrovskih štipendij v okviru RŠS je zmanjšati neskladje 
med ponudbo in povpraševanjem po kadrih na trgu dela, spod
buditi delodajalce k načrtovanju razvoja kadrov in povečati za
poslovanje mladih v regiji.

Štipendije iz RŠS Ljubljanske urbane regije so namenjene dija
ku in študentom, ki se izobražujejo doma ali v tujini in se bodo 
po končanem šolanju/študiju zaposlili na območju Ljubljanske 
urbane regije ali drugače pomembno vplivali na razvoj v regiji ter 
se šolajo za poklice, po katerih delodajalci povprašujejo oziroma 
izrazijo interes. Seznam gospodarskih subjektov, ki razpisujejo 
štipendije za posamezne poklice oziroma smeri izobraževanja 
je objavljen tudi na spletni strani Občine Kamnik (http://www. 
kamnik.si/) v Javnem pozivu k oddaji vlog za izbor štipendistov 
v Regijsko štipendijsko shemo Ljubljanske urbane regije za šolsko/ 
študijsko leto 2009/2010. Vloga mora biti oddana na naslov RRA 
LUR, Tehnološki park 19,1000Ljubljana na prijavnem obrazcu, ki 
je deljavnega razpisa in mora vsebovati vse zahtevane priloge in 
podatke, določene v razpisu. Rok za oddajo vlog je 10.10. 2009.

V študijskem letu 2008/2009je bilo v štipendijsko shemo izbra
nih 15 dijakov in študentov iz občine Kamnik, katerim so bile po
deljene štipendije. Iz proračuna Občine Kamnik je bilo namenjenih 
4.387 evrov, od tega je sredstva v višini 1.600 evrov prispevala tudi 
Lista Toneta Smolnikarja (LTS). Gospodarski subjekti, ki so bili 
vključeni v štipendijsko shemo, so pokrivali področja lesne, strojne 
in avtomehanične dejavnosti ter področji gostinstva in turizma.

V tekočem študijskem letu ima Občina Kamnik v štipendijski 
sklad trenutno vključenih 12 dijakov in študentov. Delež Občine 
Kamnik za sofinanciranje štipendije le teh znaša približno 3-000 
evrov, od tega bo 2.400 evrov ponovno prispevala LTS.

Glede na to, daje trenutno odprtjavni poziv k oddaji vlog, se bo 
po vsej verjetnosti število štipendistov v občini Kamnik povečalo, s 
tem pa tudi delež proračunskih sredstev, ki jih bo Občina Kamnik 
namenila v sklad za štipendije.

ANTON TONE SMOLNIKAR 
ŽUPAN

Turistično-informacijski 
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50, 
www.kamnik-tourism.si

KOLEDAR PRIREDITEV

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK
Tel.: 8317 647,8317 662 www.muzei-kamnik-on.net
Četrtek, 8. oktober, ob 18. uri
GALERIJA MIHA MALEŠ
Tuji umetniki - Javno vodstvo po razstavi
Vodi: Marko Lesar, avtor razstave

č*.

TURISTIČNO DRUŠTVO KAMN’K 
Gsm: 031/528-747 
V soboto. 3. oktobra, od 14, ure dalie 

v Budnarievi muzejski hiši:
»OD MLEKA DO SIRA« - Okusi slovenskega podeželja

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK
http://www.kam.sik.si
Sobota. 3. oktober, ob 10. uri
Nova Ljubljanska banka in Matična knjižnica Kamnik vabita na 
lutkovno predstavo Medvedek Vito in Pajacek Svit.
Primerno za predšolske in osnovnošolske otroke.
Četrtek. 8. oktober, ob 19. uri, v Galeriji Maiolka. Kamnik 
Roman za ženske, Roman za moške
Irena Kotnik bo vodila pogovor o romanih češkega pisatelja 
MichalaVieweaha. zvezdi češke literature.
Četrtek. 8. oktober, od 16.30 do 18.30
Vila Čira Čara
Ustvarjalnica za otroke pod mentorstvom pedagoginje in unikatne ob
likovalke Rosane Kleindienst. PRIJAVE IN DODATNE INFORMACIJE: 
gsm 040 838 50, rosanaart@yahoo.com in pionirski oddelek MKK.
Četrtek. 8. oktober, od 19. do 21.40 
Študijski krožek BESEDA V BARVI IN OBLIKI
Namenjen je VSEM, mladim in starim, ki bi radi brali, se izrazili na svoj 
način z besedo, črto, barvo ali obliko. Dodatne inf.: gsm 040 838 50, 
rosanaart@vahoo. com.
Vsak ponedeljek od 5. oktobra dalie ob 18. uri v pravljični sobi: 
Pravljične urice z Ivanko Učakar
za otroke nad 3. letom starosti
Vsako sredo od 7. oktobra dalie ob 10. uri:
Skupina Bibe s Heleno Sterle
Igranje, petje, risanje in spoznavanje knjižnega sveta z igro v skupini 
s starimi starši in starši.
Za vrtce in vse predšolske otroke v starosti od 4 do 6 let: 
Predšolska bralna značka Veronikin zaklad. Vse informacije dobite 
v vašem vrtcu ali knjižnici.
Točka vseživljenjskega učenja je sodobno opremljen prostor za 
učenje. Organiziramo tečaje za izboljšanje računalniške pismenosti 
(osnove Microsoft Office Word, Microsoft Office Excel, Microsoft Of
fice PowerPoint...), kot tudi tečaj tujih jezikov (angleščina).

-sšfN

Kamnik
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Na kamniškem odru letos tudi moški v krilih - skupina Dunedin Dancers 
s Škotske je predstavila Ceilidh in step plese.

Umetnost vrtenja palic kamniških 
mažoretk se prenaša naprej

Leto 2009 je bilo gotovo eno 
najpomembnejših za Društvo kam
niških mažoretk Veronika, saj po
leg številnih uspehov in novih pri
dobitev društvo oblikuje še novo 
mlajšo mažoretno skupino.

Kamniške mažoretke so skupi
na mladih in simpatičnih deklet, 
ki spretno vrtijo palico. Nastopajo 
ob zvokih godb ali kot samostojna 
plesna skupina. V Kamniku se je ta 
dejavnost začela razvijati že v letu 
1994 pod vodstvom Nataše Hribar, 
oktobra 1996 pa ja bilo ustanovljeno 
Društvo kamniških mažoretk Vero
nika. Nova in atraktivna dejavnost 
je takrat pritegnila številna dekleta. 
Število članic pa je v zadnjih letih žal 
upadlo, saj je trenutno v Društvu le

deset aktivnih članic. Z letošnjim šol
skim letom si dekleta želijo okrepiti 
svoje vrste, zato v teh dneh vabijo in 
vpisujejo nove članice.

Dekleta v so v letošnjem letu že 
izvedle malo šolo mažoretk v Sno
viku in Kotlovnici. Nastopala pa so 
tudi na pustni povorki v Kamnik, 
v Supernovi na Rudnik v Ljubljani, 
ob 125-letnici godbe Mengeš ter ob 
80-letnici PGD Kamniška Bistrica, v 
Logatcu na tradicionalnem srečanju 
mažoretk, v Kranju z godbo Stranje 
in še bi lahko naštevali. Poleg osta
lih nastopov so mažoretke redne 
spremljevalke Božička v termah 
Snovik in udeleženke tradicionalne 
povorke na dnevih narodnih noš v 
Kamniku.

Mladi folkloristi se skozi igro, pesmi, plese in šege spoznavajo s kulturo 
in tradicijo svoje pokrajine.

ke Godič in godba Stranje s sta
rodavnimi glasbili - ter narodno 
zabavnih ansamblov. Precejšnjo 
pozornost je pritegnilo tudi Tek
movanje harmonikarjev za Pokal 
narodnih noš, ki je v izvedbi Tu
rističnega društva Kamn’k pote
kalo že četrtič.

Med spremljajočimi priredit
vami naj omenimo pester se
jem domače in umetne obrti na 
Sutni, vodene oglede Kamnika, 
razstavo malih živali, golf tur

nir za Pokal občine Kamnik na 
golfskem igrišču v Volčjem Po
toku, Samčev predor so krasile 
fotografije Primoža Hienga, ki 
jih je posnel nad našo občino iz 
helikopterja.

Pestro nedeljsko dogajanje je
napovedala že temperamentna 
budnica članov Godbenega dru
štva iz Nabrežine. Pravi folklorni 
spektakel so na Glavnem odru 
uprizorile skupine iz Bihača 
(KUD Biser), iz Sofije v Bolgari-

Na Šutni so se predstavljali rokodelci in mojstri domače in umetne obrti. 
Spoznali smo tudi umetnost spletanja iz slame.

4. tekmovanje harmonikarjev 
za pokal narodnih noš

35 let je poučevala harmoniko in 
harmonikarske orkestre v dom
žalski glasbeni šoli, sedaj pa uživa 
v pokoju, Denis Novato, priznan 
slovenski harmonikar, lani no
miniran za Grammija, letos pa je 
prejel zlato plaketo, Janez Fabjan, 
glasbeni pedagog v Glasbeni šoli 
v Škofji Loki, ki se s poučevanjem 
harmonike ukvarja že 25 let, 20 let 
je zborovodja pevskih zborov, ter 
Matjaž Poljanšek, mladi harmoni
kar, štirikratni absolutni zmagova
lec na tekmovanju harmonikarjev 
za pokal narodnih noš in zmago
valec Ljubečne.

Popoldan je na glav
nem odru potekal fi
nalni izbor, na koncu 
pa so bili najboljši: To
maž Boškin (kategorija 
do 14 let), Blaž Brudar 
(kategorija od 14 do 28 
let) ter Matjaž Muhič 
(kategorija nad 28 let). 
Za naj ljudskega godca 
je žirija izbrala Marjana 
Rozman, absolutni zma
govalec je letošnje leto 
postal Tomaž Boškin.

Najboljši so prejeli na
grade in pokale, ki sta 
jih podelila podžupan 
Občine Kamnik Brane 
Golubovič in predsed
nik strokovne komisije 
Janez Fabjan.

Turistično društvo 
Kamn'k vsem tekmo
valcem iskreno čestita 
in upa, da se ponovno 
vidimo na 5. tekmova
nju harmonikarjev za 
pokal narodnih noš. 

Ana Jesenovec (3. mesto v kategoriji do 14 let) ALENKA HRIBAR

Turistično društvo Kamn'k je v 
soboto, 12. septembra, v okviru 39. 
Dnevov narodnih noš četrto leto 
zapored organiziralo tekmovanje 
harmonikarjev za pokal narodnih 
noš. V dopoldanskem času je na 
malem odru na Šutni potekalo 
predtekmovanje, ki se ga je udele
žilo 36 harmonikarjev iz različnih 
slovenskih pokrajin. Harmonikarji 
so se pomerili v treh starostnih ka
tegorijah do 14 let, med 14 in 28 
let ter nad 28 let.

Tekmovalce je ocenjevala stro
kovna žirija, ki so jo sestavljali: 
Majda Golob, Kamničanka, ki je

Folkloristi KUD Biser iz Bihača ohranjajo glasbo in tradicionalne bo
sanske plese.

Dnevi narodnih noš so prerasli 
v festival oblačilne dediščine

Letošnji 39. Dnevi narodnih noš so v drugem septembrskem 
vikendu v Kamnik privabili okrog petdeset tisoč obiskovalcev 
in nastopajočih. Da gre za največji festival oblačilne dediščine 
v Sloveniji zgovorno pričajo številne domače in tuje folklorne 
skupine, godbena društva, pevci in godci, ki smo jih v treh 
dneh pozdravili v našem mestu ter preko 1.800 udeležencev 
nedeljske povorke, ki predstavlja vrhunec prireditve. Letošnje 
»noše« so tako presegle pričakovanja organizatorjev ter po
skrbele za rekordno udeležbo tako s strani obiskovalcev, kot 
tudi s strani nastopajočih.

Organizator prireditve, Agenci
ja za razvoj turizma in podjetniš
tva v občini Kamnik, je ob fina
nčni podpori Občine Kamnik v 
skrbno načrtovan program vklju
čila pester spekter prireditev, ki 
šo v pesmih, plesih, glasbi in ob
lačilni kulturi predstavile bogato 
etnološko dediščino.

Osrednje tridnevno dogajanje 
je napovedalo odprtje filatelistič
ne razstave z naslovom Noše na 
znamkah, ki jo je v prostorih Tu
ristično informacijskega centra 
v četrtek, 10. septembra, odprl 
kamniški podžupan Rudolf Pfaj

far. Razstava, ki je na ogled še 
do konca meseca, prikazuje le 
delček bogastva oblačilne kultu
re različnih narodov, ki je sicer 
kot gradivo izredno obsežno. V 
Galeriji Veronika je še isti večer 
sledilo odprtje razstave oblačil
ne dediščine Folklorne skupine 
Ozara z naslovom »Na klinčku visi 
kikTca«, ki je na ogled do konca 
tega tedna, vključno z nedeljo, 
27. septembra. Razstavo je odprl 
kamniški podžupan Brane Golu
bovič, v uvodnem nagovoru pa 
je o pomenu oblačilne dediščine 
govoril etnolog dr. Bojan Knific,

eden največjih poznavalcev ob
lačilne dediščine v Sloveniji. V 
kavarni Veronika je bila odprta 
razstava slik na tematiko narodne 
noše in folklore avtorice Slavice 
Štrukelj Kokoravec.

Uradno odprtje Dnevov na
rodnih noš je sledilo v petek, 11. 
septembra, z nagovorom župana 
občine Kamnik Antona Toneta 
Smolnikarja, ki je med drugim 
izrazil zadovoljstvo, da je pro
gramski del festivala v zadnjih 
letih pridobil veliko na kakovo
sti ter se ob tem zahvalil organi
zacijskemu odboru prireditve. 
Petkovo popoldne je bilo na
menjeno regijskemu srečanju 
ljudskih pevcev in godcev iz Go
renjske, pokal za najboljšega ljud
skega godca je šel v roke Marjana 
Rozmana iz Komende. V večernih 
urah je bil center mesta preplav
ljen z ljudmi, mladimi, družinami 
z otroki in starejšimi, privabil jih 
je nastop priljubljenega ansambla 
Čuki, ki je zbrane zabaval dolgo v 
noč. »Tako prijetnega vzdušja in 
dobre zabave že dolgo ne«, je bilo 
slišati marsikaterega navdušene
ga obiskovalca.

Sobotno, folklorno obarvano 
dogajanje je začela Mestna godba 
Kamnik s tradicionalnim prome-

Na klinčku visi kikl’ca 
- razstava oblačilne de
diščine v galeriji Vero
nika je na ogled do 27. 
septembra. Razstavljeni 
so izbrani kostumi Aka
demske folklorne skupi
ne Ozara Kranj, ki s;,svo
jo mojstrico Jožico Šmid 
predstavlja manj znano 
tovrstno oblačilno dedi
ščino. Rekonstrukcije po 
pisnih in slikovnih virih 
potrjujejo izvirno in bo
gato oblačilno kulturo, 
povezano z raznolikimi 
folklorizmi.

Temperamentni, mladi člani 
Folklorne skupine Graovo iz 

Bolgarije nastopajo na številnih 
festivalih po svetu. Tudi v Kam

niku so navdušili.

nadnim koncertom. Čez dan so se 
zvrstili nastopi domačih in tujih 
folklornih skupin - folklorni sku
pini DU Kamnik in DU Komenda, 
člani Društva ljubiteljev harmoni-

Nove uniforme v barvah kamniške zastave je sešila stilistka Helena Trobe11' 
tar, dekleta pa so jih prvič predstavila na nedavni povorki narodnih no*-

Eden pomembnejši dogodkov v zdi, da to tradicionalno dejavno*1 
letošnjem letu je bila menjava vod- delijo z mlajšim generacijami, 
stva, ki se trudi preurediti zunanjo Kamniške mažoretke so porme^ 
podobo društva. Do sedaj jim je ben del kulturne tradicije Kamnik 
uspelo s pomočjo številnih donator- saj s svojimi nastopi popestrijo s* 
jev pridobiti nove uniforme v bar- vilne prireditve in povorke. ZatoJ
vah kamniške zastave in palice. Po- pomembno, da se njihova tradK'1
sebno pomembno pa se dekletom ohranja in razvija še naprej.

Društvo kamniških mažoretk Veronika 

vabi dekleta v svoje vrste

Dekleta med 12. in 15. letom se lahko vpišejo v petek in soboto, 
25. in 26. septembra, ob 17. uri v Domu kulture Kamnik.

Več informacij po tel.: 041/897-971, Katja KroseIj.
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na f0klh Poljubljenih Viharnikov, še zlasti harmonike Martina Vodla- 
> udeleženci nedeljske povorke in obiskovalci veselo zaplesali.

so na različne načine poskrbele za 
poudarjanje pomena naše bogate 
dediščine. Vesela sem predvsem, 
da je v ekipi za pripravo priredit
ve sodelovalo veliko število mladih 
ljudi, in da se v nošo obleče vedno 
več Kamničanov. Mislim, da le 
tako lahko zagotovimo kvalitet
no nadaljevanje tradicije, ki se je 
začela v drugi polovici 20. stoletja. 
Zagotovo bo naslednje leto potreb
no še marsikaj izboljšati, uskladi
ti gostinsko ponudbo. Predvsem 
pa vsi v ekipi, kije pripravljala 
letošnje noše z veseljem gledamo 
naprej in že pripravljamo pre
senečenja za naslednje, jubilejne 
40. dneve narodnih noš.«

Tudi župan Tone Smolnikar, ki 
je z nagovorom ob zaključku ne
deljske povorke uradno zaključil 
Dneve narodnih noš, je z zado
voljstvom poudaril, da so Dnevi 
narodnih noš prerasli v pravi

festival oblačilne dediščine, v 
največji tovrstni festival v Slove
niji. »Nič manj zanimive ne bodo 
okrogle, štiridesete narodne noše, 
ki jih bo Kamnik gostil prihodnjo 
jesen. Skušali bomo dodati nove 
vsebine, ki bodo 
še obogatile prire
ditev, poleg tega 
želimo skozi vse 
leto ustvarjati ‘gi
banje’, da bi tudi 
med mlajšimi s 
posameznimi pri
reditvami vzbu
dili zanimanje za 
tovrstno ohranja
nje kulture na
ših prednikov«, 
poudarja župan 
Smolnikar.

Se srečamo 
prihodnje leto v 
drugem septem
brskem vikendu, 
ko bo mesto po
novno zaživelo v 
znamenju plesov, 
običajev, razstav, 
v znamenju polk 
in valčkov, pred
vsem pa bogate 
oblačilne dediš
čine.

Besedilo in
fotografije:

SAŠA MEJAČ

Godbenice in godbeniki iz Nabrežine v svečani opravi so po nedeljski budnici na Glavnem trgu 
zaigrali tudi v popoldanski povorki skozi mesto.

v-jl-:

ji in skupina Dunedin Dancers s 
Škotske.

Kot vsa leta doslej je tudi letos 
vrhunec prireditve predstavljala 
nedeljska povorka narodnih 
noš. Kar 1.800 ljubiteljev oblačil
ne dediščine z vseh koncev Slove
nije in tudi tujine se je predstavilo 
obiskovalcem, ki so do zadnjega 
kotička zapolnili ulice našega 
starodavnega mesta. Še posebno 
pozornost so v povorki pritegni
le folklorne skupine, udeleženci s 
Škotske, iz Bosne in Hercegovine 
in Bolgarije. Rekordna udeležba, 
tako udeležencev povorke kot 
gledalcev, pa potrjuje, da imajo 
glasba, plesi in pesem vsako leto v 
septembrskih dneh velik pomen 
za mesto in obiskovalce.

Letošnja prireditev Dnevi na
rodnih noš je ponovno presežek 
preteklih let. Dr. Andreja Eržen, 
direktorica Agencije za turizem in 
podjetništvo Kamnik ter vodja pri
reditve Dnevi narodnih noš nam 
je po prireditvi z zadovoljstvom 
povedala: »Organizatorji smo le
tos izredno zadovoljni z izvedbo 
celotne prireditve, kajti vanjo je 
bilo vloženega precej truda. Vse 
od začetka leta, ko smo začeli s 
pripravami na prireditev, smo se 
trudili, da bi vzpostavili kvalitetno 
raven same prireditve, predvsem 
seveda na vsebinski ravni. To nam 
je uspelo tudi s pomočjo vključe
vanja številnih priznanih strokov
njakov, ki so se aktivno vključili 
v priprave. Gostili smo kvalitetne 
skupine, glasbenike in mislim, 
daje celotno vzdušje v Kamniku 
naredilo korak od tistih časov, ko 
so Dnevom narodnih noš očitali, 
da so samo priložnost za pijanče
vanje. Obiskovalcem smo v štirih 
dneh (vključujoč četrtkov večerni 
program z odprtjem dveh razstav) 
ponudili cel spekter prireditev, ki

Pozdrav narodnim nošam s častne tribune.

Pri generacije Bohtetovih v povorki - dokaz, da se naša bogata oblačilna 
dediščina ohranja!
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Na TV Slovenija sem bila gost v oddaji 
Beseda gledalcev. Voditelj oddaje mi je 
predstavil anketo TV Slovenije, v kateri je 
novinarka o meni spraševala Kamničane 
in Kamničanke. Razveselili so me pozitivni 
odzivi anketiranih občanov in občank na 
moje dosedanje delo. Novinarka je mimo
idoče vprašala tudi o področjih, ki bi jih 
bilo treba v Kamniku še urediti. Niso me 
presenetili odgovori mladih, da v Kamni
ku pogrešajo zabavo. To pomanjkljivost 
so mi že pred tem zaupali ne le mladi, 
temveč tudi starejši občani in občanke. Večina anketiranih pa je opo
zorila na problem premajhnih prostorskih zmogljivosti vrtcev.

O slednjem problemu sem se pogovarjala z našim županom in z 
župani drugih občin, kjer so, podobno kot v Kamniku, zaradi spre
memb zakonodaje v lanskem letu precej porasle zahteve po sprejemu 
otrok v vrtce. Nekatere občine so se uspešno spoprijele s povečanim 
obsegom zahtev po vpisu otrok v vrtce. Zanimalo me je, kako jim je 
to uspelo. Ključne aktivnosti, ki naj bi omogočile občini uspešno re
ševanje tovrstnih težav, naj bi bilo pravočasno načrtovanje povečanih 
potreb varstva otrok v vrtcih in uvrstitev te naloge med prednostne 
naloge občine.

Precej pozornosti smo nekateri poslanci namenili usklajevanju pro
računov za leti 2010 in 2011 z ministri oz. z ministrstvi. Moja pozor
nost je bila namenjena predvsem uvrstitvi kamniških in komendskih 
občinskih projektov v državna proračuna.

Skrbijo me radikalni predlogi ministra za zdravje in njegovo spre
nevedanje o pravi vsebini predlogov. Realizacija predlogov bi po
menila nadaljevanje privatizacije in komercializacije zdravstva, s tem 
pa dražje, manj kakovostno in manj dostopno zdravstvo. Ogrozila bi 
tudi socialno in zdravstveno varnost prebivalstva. Prizadevam si, da 
bi minister svoje škodljive predloge umaknil.

Precej zahtevno je reševanje problemov, ki mi jih zaupajo občani 
in občanke, ki se oglasijo v moji poslanski pisarni. Pisala sem že o iz
igravanju in oškodovanju zaposlenih, ki jim nekateri delodajalci ne 
izplačujejo redno plač ali prispevkov za zdravstveno ter pokojninsko 
zavarovanje. Ker gre običajno za delavce z nizkimi dohodki, pomeni 
neizplačilo plač tudi ogrožanje socialne varnosti delavcev in tistih, ki 
jih ti delavci preživljajo. Posebno pogoste so zlorabe in oškodovanja 
zaposlenih v družbah z omejeno odgovornostjo. Ko podjetniki za
poslenim in drugim upnikom ne poravnajo obveznosti, jim banka 
običajno blokira transakcijski račun, lahko pa gre podjetje tudi v ste
čaj. Vendar lahko podjetnik kljub temu, da je oškodoval zaposlene 
in druge upnike, nemoteno posluje naprej preko drugih podjetij, ki 
jih ima ustanovljene. Lahko tudi ustanovi eno ali več novih podjetij z 
isto dejavnostjo in nadaljuje poslovanje preko njih.

Navedene zlorabe spodbuja in omogoča tudi neustrezna zakonoda
ja. Zato sem ministru za gospodarstvo, dr. Mateju Lahovniku, na seji 
Državnega zbora RS postavila ustno poslansko vprašanje, s katerim 
sem ga želela spodbuditi, da bi v sodelovanju z drugimi resorji pri
pravil spremembe zakonov, ki bi omenjene zlorabe preprečile.

LDS Kamnik o šolski in 
predšolski problematiki
Medtem, ko so otroci uživali zaslužene poletne počitnice, smo 
se v LDS Kamnik veliko ukvarjali s šolsko in predšolsko pro
blematiko z željo, da se vsem našim otrokom omogoči čimbolj 
enakopravne pogoje. Pričakujemo, da bodo predlagani ukrepi 
dobili svoje mesto v občinskem proračunu za leto 2010, neka
teri pa že v rebalansu 2009.

Predšolska vzgoja
V LDS Kamnik si prizadevamo 

zagotoviti zadostno število pro
stih mest v kamniških vrtcih, 
kar ne bo lahko glede na demo
grafske trende, ki se pričakujejo 
v letu 2009- Vrtci so septembra 
letos sprejeli približno 1000 
otrok, kar je skoraj 340 otrok oz. 
19 novih oddelkov več kot pred 
tremi leti. Naš cilj je, da se do je
seni 2010 v vrtcih zagotovi vsaj še 
10 novih oddelkov. Pričakujemo, 
da bo občinska uprava prisluhni
la ukrepom, ki smo jih predlagali, 
med njimi podelitev nepovratnih 
investicijskih sredstev za konce
sijski vrtec, postavitev nizkoe- 
nergetskega montažnega vrtca

ob kateri izmed kamniških šol, 
najem prostorov, sofinanciranje 
cene programa registriranim va
ruhom predšolskih otrok ipd. Za 
dosego cilja povečanja števila od
delkov v kamniških vrtcih pred
lagamo tudi, da se že v rebalansu 
proračuna povečajo sredstva za 
izdelavo potrebnih dokumenta
cij in v proračunu za leto 2010 
namenijo potrebna sredstva za 
najboljše rešitve.

Gradnja dveh mestnih šol
Pri gradnji, dograditvi in obno

vi OŠ Frana Albrehta in OŠ Toma 
Brejca nas jeseni čaka druga ob
ravnava prostorskega akta za to 
območje, v katerem bo največji 
poudarek na urejenosti prometa.

Zato smo v LDS Kamnik na pod
lagi posvetovanja s prometno 
stroko v okviru javne razgrnit
ve predlagali določene ukrepe, 
da se prometna ureditev ob in 
v šolskem območju uredi tako, 
da bo omogočala samo desno za
vijanje v in iz šolskega prostora. 
Tako bomo povečali pretočnost 
prometa in omogočili, da bo iz 
šolskega kompleksa mogoče za
viti na obvoznico ali Ljubljansko 
cesto brez prečkanja prometnih 
pasov oz. levega zavijanja.

Poleg tega v LDS Kamnik pred
lagamo, da se v prostorskem aktu 
uredi tudi območje, kjer so glas
bena šola, knjižnica, Rdeči križ in 
nekatere državne službe in sicer 
tako, da bo v prihodnjih letih 
možna dozidava glasbene šole in 
povečanje knjižnice.

Interesne in prostočasne 
dejavnosti naj se izvedejo v 
sklopu podaljšanega bivanja

V LDS Kamnik gledamo tudi 
naprej, zato smo občinski upravi 
predlagali, da se z ravnatelji šol in 
različnimi organizacijami poveže 
ter pripravi model, ki bo omogo
čal, da otrok v času podaljšanega 
bivanja opravi večino svojih pros
točasnih dejavnosti, od treninga, 
učenja instrumenta, do obiska ta
bornikov ali skavtov. Tako bomo 
dosegli, da bodo otroci večino 
svojih dejavnosti izvedli v času, 
ko so starši še v službi. Nekatere 
šole to že poskušajo uvajati, a da 
bi prišli do celovite rešitve je po
trebno pripraviti načrt in zagoto
viti dodatna sredstva.

Sredstva za dneve dejavno
sti in zimsko šolo v naravi

Poleg tega pa v koaliciji raz
mišljamo, da bi v letu 2010 zago
tovili sredstva za sofinanciranje 
dnevov dejavnosti osnovnošol
cev, s čimer bi razbremenili star
še in vsem otrokom omogočili 
udeležbo na teh dnevih, ter tudi 
povečali proračunska sredstva 
za zimsko šolo v naravi, za katero 
je občina v letu 2009 namenila 
13.000 EUR.

LDS Kamnik

PRVI VIDNI REZULTATI NA 
POTI K VEČJI VARNOSTI

mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DZ RS

V teh dneh lahko ob regionalni 
cesti v Tuhinjski dolini opazuje
mo, kako počasi rastejo preho
di za pešce z vso pripadajočo 
infrastrukturo; od signalizacije 
do osvetlitve prehoda. Najbrž se 
bo številnim zdel to popolnoma 
nepomemben podatek, vendar, 
če vam povem, da sedaj v vsej 
Tuhinjski dolini nismo imeli niti 
enega prehoda za pešce, se boste 
najbrž strinjali z menoj, da gre 
kljub vsemu za pomembno pri
dobitev v naši dolini.

V preteklih proračunih je bilo 
zagotovljenih več sto tisoč evrov 
sredstev za zagotavljanje večje 
varnosti pešcev v Tuhinjski do
lini in Stranjah, vendar vseh teh 
tisoče evrov v Tuhinjski dolini 
nismo občutili, na kar sem tudi 
večkrat opozoril in vedno prejel

odgovor, da se za vse stvari že 
pripravljajo projekti. Prehodi za 
pešce so torej prvi vidni rezulta
ti pri zagotavljanju večje varnosti 
pešcev, predvsem pa šoloobvez
nih otrok v dolini. Močno upam, 
da bodo kmalu pripravljeni tudi 
projekti za izgradnjo še bolj po
trebnih pločnikov in avtobusnih 
postajališč, kajti obstajajo pri
meri, ko so deli vasi popolnoma 
odrezani od ključnih objektov v 
vasi (trgovina, pošta,...). Ne bi 
smeli dopustiti, da bi pristojne 
pri pospeševanju omenjenih 
projektov morala spodbuditi tudi 
kakšna smrtna žrtev. Čim prejšnja 
realizacija projektov, ki bodo za
gotovili večjo varnost ljudem v 
Tuhinjski dolini, je ključna tudi 
zato, ker se frekvenca tovorne
ga prometa v Tuhinjski dolini,

KDO JE BIL ANTON MEDVED, PO 
KATEREM NOSI IME NAŠ VRTEC?
Listi padejo z drevesa,
Vrt zagrne beli snež,
A cipresa, a cipresa 
Spomenik ostane svež 
Anton Medved: Pod cipreso

Pesnik in dramatik Anton Medved 
se je rodil 19 5.1869 v Kamniku. Oče 
Alojz je bil kamniški meščan in sodar, 
lastnik hiše na Grabnu. O materi Bar
bari so pripovedovali, da je bila zelo 
čustvena in velika ljubiteljica knjig. 
Številna družina, v kateri je bilo 11 
otrok, je živela skromno. Pesnik naj 
bi bil po videzu podoben očetu, po 
značaju pa materi, na katero je bil 
tudi močno navezan. Morda je mate
rina prezgodnja smrt pustila v njem 
trajno sled, zaradi česar se je po gim
naziji odločil za duhovniški poklic. 
Svoje prve znane korake v svet po
ezije je napravil v letu materine smrti. 
V času študija je deloval v različnih 
literarnih društvih in začel objavljati 
svoja dela. Leta 1892 je bil Medved v 
cerkvi na Kamniških Zalah posvečen 
v duhovnika, v Kamniku je ostal do 
svoje prve službe v Semiču. Čeprav ga 
ljudje opisujejo kot humornega člo
veka, kakršen se kaže v pismih sestri
čni Tereziji Karolnikovi, so njegove 
pesmi pogosto žalostne, preveva jih 
melanholija in misel na smrt.

Medved je služboval v različnih 
krajih Slovenije in kljub želji po na
daljnjem študiju mu to žal ni uspelo, 
kar ga je prizadelo in postal je zagre
njen, imel pa je tudi vse večje težave 
z zdravjem. Živel je v zavesti, da sta 
mu ostala pesem in moč, da svoja ču

stva in misli pesniško izpove. Umrl je 
12.3.1910 na Turjaku še mlad, ne da 
bi dosegel svoj ustvarjalni vrhunec. 
Kot se to pogosto dogaja slovenskim 
pesnikom, se je šele ob njegovi smrti 
izkazalo, koliko so ga cenili.

Med imeni njegovih prijateljev in 
znancev najdemo mnoga slavna ime
na slovenskih literatov, kot so Fran 
Šaleški Finžgar, Anton Aškerc, Drago
tin Kette, Josip Murn, Oton Župančič 
in Ivan Cankar, ki ga je takole opisal: 
»Medveda zelo cenim, ne le kot pes
nika, temveč tudi kot človeka. To je 
bil najlepši slovenski fant... finega 
glasu.« Ob njegovi smrti je njegov 
najboljši prijatelj Finžgar zapisal: »Vsa 
srca pogrebcev so bila ena sama ve
lika grenka solza, potočena v slovo 
pesniku..., kije v starodavnetn turja
škem gradu napisal kremenite pesmi, 
ki bodo trajale dalj, nego rezan ka
men ponosnih grajskih stolpov.«Tudi 
v Ljubljani so zapeli zvonovi mestnih 
cerkva, zbor mu je zapel žalostinke, 
številni pa so spremljali sprevod skozi 
mesto. Pesnik si je ždel biti pokopan 
v rojstnem kraju in Kamnik je bil na 
dan pogreba odet v žalne zastave, za
vit v globoko tišino in žalost. Rojstni 
kraj ga je prevzel »z vso ljubeznijo 
odlično nalogo, da v imenu zemlje 
pripravi pesniku Antonu Medvedu 
častno pot, vredno njegovih nesmrt
nih del v grob na Žale ...» (Finžgar, 
Zbrano delo XII, str. 297-298).

Anton Medved si še danes zasluži 
znak hvaležnosti in spoštovanja, zato 
bi bilo lepo, če bi se spominjali in 
obeležili obletnice njegovega rojstva,

ne pa stoletnico njegove smrti.
V letošnjem letu, ko naše mesto 

Kamnik praznuje 780-letnico in smo 
mu v VVZ Antona Medveda posvetili 
projekt Kamnik je moje mesto, mine
va namreč tudi 140 let od rojstva du
hovnika, pesnika in dramatika Antona 
Medveda, po katerem naš vrtec nosi 
ime, a zdi se, da smo na to obletnico 
skorajda pozabili. Ko sem pred leti 
prebirala pesnikove izbrane pesmi 
in zbirke Znameniti Slovenci, nisem 
videla veliko možnosti, da bi jih pri

Antona Medveda (tako je povedal 
tudi svoji mamici, ko so nam pisali z 
morja), Mark pa je dodal, da je bil to 
zagotovo kak stric. In tako smo pričeli 
naše raziskovanje...

Otrokom sva predstavila knjige 
in fotografije Antona Medveda, pa 
sliko hiše s spominsko ploščo in do
prsnega kipa ter grobnice družine 
Medvedovih na Kamniških Žalah.

Novo Leo leto je pred nami
Leo klub Kamnik je po poletnih dopustih in po nabiranju moči 

in idej za nove dobrodelne projekte spet z vami. Zamenjalo se je 
vodstvo kluba, a naše ideje in cilji so ostali enaki - pomagati pomoči 
potrebnim.

Poleti so nas lepo presenetili v Plavalnem klubu Kamnik, saj so nam 
ponudili brezplačne tečaje plavanja za otroke. Leoti smo to izkoristi
li, poiskali otroke, za katere smo vedeli, da na žalost ne bodo čofotali 
v morju in jim tako s pomočjo Plavalnega kluba Kamnik omogočili 
prijetne urice na kamniškem bazenu. Hvala PK Kamnik!!!!

September je čas, ko v klubu ponovno pričnemo razmišljati kako 
bo potekalo novo Leo leto, kakšne akcije in dogodke bomo pripravili 
in kako bomo poiskali tiste, ki so pomoči najbolj potrebni. Nekaj 
idej je že bilo na prvem sestanku in upamo, da bomo tudi letos 
tako uspešni, pridni in delavni kot smo bili lani. Vabimo vas tudi, da 
si ogledate našo spletno stran www.leokamnik.si in nam sporočite 
ideje, prošnje, ki jih bomo zelo veseli.

bližala otrokom, tokrat pa mi je po
buda gospe ravnateljice zbudila željo 
otrokom predstaviti pesnika Antona 
Medveda. S pomočnikom sva izdelala 
načrt projekta in se odpravila v Mati
čno knjižnico Kamnik. Tam sva razo
čarano ugotovila, da sta za izposojo 
na voljo dve deli, in sicer Izbrane pes
mi, izdane leta 1994, in zbirka pesmi 
Bratje, zapojmo iz leta 2007. Vse osta
lo gradivo je namreč na voljo le v čital
nici, kjer hranijo nekaj njegovih dram
skih del in drugih besedil. V knjiž
nici so se vseeno potrudili in nama 
pomagali, kolikor se je dalo, nato pa 
sva se podala še po mestu in nabirala 
gradivo za izpeljavo projekta.

Oborožena z znanjem, knjigami in 
fotografijami sva otrokom zastavila 
vprašanje, kako se imenuje naš vrtec. 
V glavicah se je bliskalo in Klemen je 
ponosno povedal, da se imenuje VVZ

namen.

leto dni po uveljavitvi prepove
di težkega tovornega prometa, 
še vedno ni bistveno zmanjšala, 
kvečjemu povečala.

Kot kažejo sedanje izkušnje, se 
največji premiki dosežejo prav z 
javnim pritiskom na pristojne, 
ker potem ti težje pozabijo kak
šen projekt v predalu. Pomemb
no se mi zdi tudi to, da občinski 
upravi pomagamo pri odprav
ljanju potencialnih vzrokov za 
izgovore. Največkrat uporabljen 
izgovor je, da so težave pri lastni

kih zemljišč, kjer naj bi potekali 
pločniki in avtobusna postajali
šča. Pri tem bi znalo biti»učinko
vito orožje« pismo samih lastni
kov zemljišč, v katerem bi jasno 
izrazili pripravljenost, da so se z 
občino pripravljeni pogovarjati 
o prodaji zemljišča. Tako pismo 
je na občino pred kratkim poslal 
lastnik zemljišča iz Laz v Tuhinju. 
Vsekakor bomo kmalu videli, če 
in kako hitro bodo rešene težave 
»odrezanih«prebivalcev Laz.

MATEJ TONIN

PISMA-MNENJA-ODMEVI
Kamfest in Klapa Mali grad

Seznanila sva jih z njegovima pesmi
ma Cipresa in Pod cipreso in odziv je 
bil presenetljiv. Začudena sem bila, 
da so otroci prisluhnili in o pesmih 
presenetljivo zrelo razmišljali ter jih 
doživeli. Prepoznali so drevo, kakršno 
je zasajeno tudi pred našim vrtcem, se 
spomnili, da nanj največkrat naletimo 

na pokopališču in prepoznali 
pesnikovo željo po večnem 
počitku.

Vse, kar se da videti o pes
niku Antonu Medvedu, smo 
želeli ogledati tudi pobliže. 
Zbrali smo se na trgu sredi 
Kamnika in se nato odpravili 
proti pesnikovemu grobu. Po 
ulici, ki nosi njegovo ime, smo 
prišli do hiše, ki stoji na mestu, 
kjer je nekdaj stala pesnikova 
rojstna hiša, na kar nas spom
ni tudi spominska plošča. Na
sproti hiše v majhnem parku 
stoji doprsni kip Antona Med
veda Za rojstni dan smo k pes
nikovemu kipu položili šopek 
rdečih nageljnov, ki so mu jih 
izbrali otroci. Razveselili smo 
se mimoidočih, ki so nas po
hvalil, ker smo se spomnili na 
pesnika.

Čakala nas je zahtevna pot 
na Žale, kjer pesnik počiva 
v skupnem grobu s svojo 
materjo in očetom. Utru

jenost nas ni zadržala, da ne bi na 
grobu prižgali sveče in nanj polo
žili cvetlice. Našo pot spoznavanja 
Antona Medveda smo končali v VVZ 
Antona Medveda v Kamniku, kamor 
nas je povabila gospa ravnateljica, da 
si ogledamo pesnikov kipec, ki krasi 
njeno pisarno.

Če bo v otrocih ostal le spomin 
na Antona Medveda kot pesnika, bo 
to dovolj. Če pa bodo nekoč v roke 
prijeli njegovo zbirko pesmi ali ka
terokoli njegovo delo, ga prebrali in 
začutili pesnikove življenjske tegobe, 
ki so mu bile naložene, potem bo delo 
Antona Medveda zares doseglo svoj

Pripravila: vzgojiteljica 
Breda Podlipnik, 

pomočnik Tilen Starc 
VVZ Antona Medveda Kamnik, 

WE Sonček, skupina Ježki

Avgusta je na velikem odru v palaciju Malega gradu nastopila skupina 
Klapa Mali grad. Koncert je bil izveden profesionalno, tako s strani izvajalcev 
(poleg omenjenih so kot spremljevalna zasedba nastopili tudi tamburaši tz 
Moravč), kot tudi s strani organizatorjev, Kulturnega društva Priden možic. 
Tehnična oprema na odruje bila popolnoma enaka kot ostale dnevefestivala, 
samo ozvočenje pa spada med vrhunska ozvočenja (Electro Voice sistem) j,, 
priznanega slovenskega ozvočevalca Janija Primožiča. Tonski mojster Ma
tej Gobec je diplomant mednarodne šole za oblikovanje zvoka SAJE, poleg 
tega pa eden od najbolj referenčnih slovenskih tonskih mojstrov. Tehnični 
rider (seznam tehničnih zahtev), ki ga je sicer pravočasno dostavila Klapa 
Mali grad, seje predvsem zaradi njihovih gostov izkazal za pomanjkljivega. 
Tukaj ne gre za napako, ampak preprosto za težke pogoje, ki nastanejo ob 
ozvočevanju tovrstne zasedbe na velikem odru Kamfesta. Tukaj opozarjam 
predvsem na pojav mikrofonije (glasno piskanje), ki nastane, če je glasnost 
monitorjev (zvočniki, ki so obrnjeni proti izvajalcem) ali PA zvočnikov (tisti, 
ki so obrnjeni proti gledalcem) previsoka. Pri zasedbah, ki uporabljajo obi
čajen, večinoma električni inštrumentarij in kjer so pevci večinoma le nekaj 
centimetrov od mikrofona, je tako glasnost obeh zvočniških sistemov mnogo 
višja, kot pri zasedbi, kije predmet tega članka.

Praktično je to pomenilo, da seje tonski mojster, tudi po mojih navodilih, 
odločil, da bo naredil dober zvok na odru (od izvajalcev nisem do sedaj slišal 
nobene pripombe) in dober zvok v samem palaciju. In od teh obiskovalcev 
je bilo slišati zgolj in samo pohvale, kar je odražal tudi navdušen končni 
aplavz.

Če se pojavijo, recimo v novo odprtem Kinu Šiška, govorice, da bo na kon
certprišlo preveč ljudi, to za nikogar ne predstavlja velikega problema. Ali pač 
- za tiste, ki si niso pravočasno zagotovili vstopnic. Kolikor je vstopnic, toliko 
ljudi gre v dvorano in delo je opravljeno. In kaj naredijo tisti brez vstopnic? 
Jezijo se, seveda, ampak izključno nase. Nisem še slišal, da bi kateri od za
mudnikov pred dvorano kričal na Simona Karduma (direktor Kina Šiška), 
če je neumen, ker gre v dvorano samo toliko ljudi in da če že je tako, zakaj 
ni ozvočenje tako glasno, da bi izvajalce slišalo tudi tisoč zamudnikov brez 
karte, ki stojijo na parkirišču.

Na Kamfestu vstopnic za koncert ni bilo, kar je glede na to, da polovico 
sredstev za festival zagotovi Občina Kamnik, nekaj pa ga pride tudi od raz
pisov iz drugih vladnih sektorjev, prav in je v zadnjih letih splošna praksa 
večine slovenskih poletnih festivalov. Zakaj nismo dali brezplačnih vstopnic? 
Ker bi se zgodilo enako, kot se je, ko smo zaprli vrata Veronikinega portala, 
ko smo ocenili, da je na prizorišču ravno toliko ljudi, da bodo lahko vsi uži
vali v koncertu. Zamudniki so praktično izsilili vhod in preplavili celotno 
pobočje, posledice pa so vsem znane.

Razumem, da se Klapa Mali grad boji kakršnih koli negativnih reakcij 
»glasu ljudstva«, zato na tem mestu še enkrat poudarjam: poletni festival 
Kamfest je projekt Kulturnega društva Priden možic. To pomeni, da je celo
tno programsko, poslovno in tehnično vodstvo v njegovih rokah, prav tako 
tudi vse odgovornosti, tako za dobre kot za slabe stvari. Res je, da se je Klapa 
Mali grad sama ponudila, da nastopi, res pa je tudi, da smo jih z največjim 
veseljem kupili, čefrrav sva se z njihovim predstavnikom že konec junija po
govarjala o vseh možnih težavah, ki bi lahko nastale pri njihovem nastopa 
in med katerimije bila ena največjih prav glasnost, za katero smo vedeli, da 
tako kot pred tremi leti na Kamfestu 3 ne bo presegla osnovnega prizorišča 
(palacij). Predstavnik skupine je bil s tem dejstvom torej vnaprej seznanjen 
in je pristal na nastop pod tehničnimi pogoji, kakršne mu je bil sposoben 
zagotoviti producent festivala. Kar pa, poudarjam, ne pomeni, da je za ne
zadovoljstvo gledalcev kakor koli odgovorna Klapa Mali grad. Nikjer ni na
vada, da bi se izvajalci ukvarjali s posledicami prevelikega ali premajhnega 
obiska in se na podlagi tega odločali za nastop. Vprimeru Kamfesta bi bila 
škoda, kijo je utrpela Klapa Mali grad zaradi neslišnosti) enaka škodi, ki bi 
jo utrpel celoten koncert zaradi nenehne mikrofonije na odru ali neenako
merne zvočne slike.

Klapa Mali grad je eden od primerov, kako lahko majhna skupina (pop' 
stvarjalcev z resnim delom in tudi obilo užitka postane priljubljena v lokalni 
skupnosti, kar jo po mojem mnenju uvršča med pomembne kamniške kul
turne akterje. Kot taka je imela vedno podporo Kulturnega društva Priden 
možic in jo bo imela tudi v prihodnje.

Hkrati je celoten zaplet eden od primerov, kako skuša kamniški »glas ljud
stva« določati potek prireditev, vplivati na kulturno produkcijo, vplivati nU 
odnose med posamezniki in organizacijami, zatirati nove, drznejše pobude 
in se navdušeno valjati v lastni nesposobnosti ter se zadovoljevati z najnižj1’ 
mi oblikami zabave za širše množice.

Goran Završnik, direktor festivala Kamfes* 
Kulturno društvo Priden moži£
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60 let 
gimnazije0

30 let
ekonomskega izobraževanja

Š olski Center Rudolfa Maistra 
Novi trg 4i a, Kamnik

IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH
Septembra je čas za vpis v programe:

- MATURITETNI TEČAJ
- EKONOMSKI TEHNIK

- GIMNAZIJA in EKONOMSKA GIMNAZIJA 
- PROMETNI in LOGISTIČNI TEHNIK

(v sodelovanju z B&B)

- TEČAJI TUJIH JEZIKOV in 
RAČUNALNIŠTVA

■ NPK (nacionalna poklicna kvalifikacija)

- KNJIGOVODJA

Opravljate lahko tudi posamezne splošne ali strokovne 
ki jih potrebujete za šolanje na drugih šolah.

VPIS in INFORMACIJE v septembru 
°d I I h do 15h, torek in četrtek do 17.30. 

Tel.: 01-830-32-28 in 01-830-32-12 
www.sc-rm.net

Več informacij po telefonu 031 222 302 ali 
01/724 06 30, 01 724 06 49 

WWW.SSDOMZALE.SI

srednja šola domžale

Srednja šola Domžale
Gimnazija
Poklicna in strokovna šola 
Cesta talcev 12 
1230 Domžale

Programi za pridobitev srednje poklicne izobrazbe
• avtoserviser • inštalater strojnih inštalacij 
(ogrevanje in klima, vodovod in plin) • trgovec

Programi za pridobitev srednje strokovne izobrazbe
• strojni tehnik (PTI) • ekonomski tehnik (RTI)

Programi za pridobitev višješolske izobrazbe
• inženir strojništva kot dislociran oddelek Šole za 
strojništvo Škofja Loka

Slavljencu Jožetu Berlecu je kot prvi čestital kamniški župan A.Tone Smolnikar. Na sliki (z leve): župan A. 
Tone Smolnikar, predsednik Gasilske zveze Kamnik Marjan Semprimožnik, slavljenec Jože Berlec, poveljnik 
Gasilske zveze Kamnik Janez Repanšek in podžupan Brane Golubovič.

90 let častnega občana Jožeta Berleca
V petek, 11, septembra, je svoj 90. rojstni dan praz- 

noval Jože Berlec, častni občan Kamnika in častni po- 
yeljnik Gasilske zveze Kamnik. Njegov visok življenjski 
jubilej so na poseben način zaznamovali predstavniki 
gasilske zveze Kamnik in Komenda, ki so v okviru de
lovnega srečanja gasilskih veteranov z 90 curki vode 
0a simbolen način počastili rojstni dan gospoda Ber
leca.

Slovesnosti, ki je potekala pred gasilskim domom 
v Nevljah, se je udeležil tudi župan občine Kamnik 
Anton Tone Smolnikar v družbi podžupanov Rudolfa 
Pfajfarja in Braneta Goluboviča. Župan je slavljencu 
lskreno čestital ter mu izročil darilo, ob tem pa iz
postavil njegova številna prizadevanja na področju 
kamniškega gasilstva.

Čestitkam so se pridružili vsi zbrani, med njimi povelj
nik Gasilske zveze Kamnik Janez Repanšek, častni občan 
dr.Niko Sadnikar, predsednik Gasilske zveze Kamnik Mar
jan Semprimožnik in predsednik Gasilske zveze Komenda 
Jože Sušnik.

NIKA VRHOVNIK
Počastitev 90-letnice z 90 curki vode iz nahrbtnih 
brizgaln.

Cvetoče bršljanke v okras in veselje
Pisane in bujne balkonske zasaditve 

niso samoumevne, so plod vloženega 
dela in ljubezni do rož, narave in ureje
ne okolice. Tudi če nam korito zasadijo v 
vrtnariji, še ne pomeni, da bodo rastline 
dobro uspevale vse do jeseni, saj je po
trebno za njih z ljubeznijo vsak dan skr- 

J beti, še posebej v vročih poletnih dneh.
Ko se sprehodimo po ulicah ugotovimo, 

j da so klasične bršljanke še vedno med 
najbolj priljubljenim okrasjem domov 
zaradi bogatega in dolgotrajnega cve
tenja. Cvetijo od zgodnje pomladi do 
pozne jeseni. Še posebej bujne, cvetoče 
in negovane so bršljanke pri Kosovih na 
Novem trgu 12, z živobarvnimi cvetovi 
razveseljujejo mimoidoče in so lahko v 
ponos skrbno urejene hiše.

VERA MEJAČ

SPOMINSKI POHOD NA TRIGLAV
V organizaciji Zveze borcev min na legendarni vzpon na Tri- kljuki potekala osrednja proslava 

in veteranskih organizacij je bil glav v času II. svetovne vojne, ko z nekaj tisoč udeleženci, ki jih je 
10. in 11. julija načrtovan že 24. so partizani na vrhu izobesili slo- nagovoril predsednik države dr. 
pohod NA TRIGLAV. Ta najvišji vensko zastavo. Danilo Turk.
vrh ob tovrstnih pohodih obišče V soboto, 11. julija, pa je na Po- STANE SIMŠIČ
500 in več udeležencev, ki 
predhodno dobijo soglasja 
(zaradi rezervacij prenoči
šč na Kredarici, Planiki in 
Staničevem domu). Leto
šnje poletje pa so se zara
di novo zapadlega snega 
in zmrzali 10. julija na vrh 
2864 metrov visokega Tri
glava povzpeli le posamez
niki, večini pa je bil vzpon 
odsvetovan zaradi varnost
nih razlogov.

Dosedanjih pohodov so 
se udeleževali le posamez
ni Kamničani. Letos pa se 
je na pohod odpravila ve
čja skupina in prenočila v 
planinskih domovih - tudi 
na Kredarici, kjer je bila 
priložnostna prireditev s 
kulturnim programom.

Kamniški ljubitelji gora 
so dostojno obeležili spo- Skupina kamniških udeležencev pohoda.

Ob 80-letnici Milana Windschnurerja
14. septembra je praznoval 80- 

letnico ugledni, delavni Kamni
čan Milan Windschnurer - šport
nik, publicist, politik, organizator, 
predvsem pa pokončen človek.

Ko se spomin vrne v leta odra
ščanja v povojnih letih, čase po
manjkanja in skromnih življenj
skih možnosti, se kot sončni žarki 
med temnimi oblaki razkrijejo 
debeli kosi kruha, »prepleskani« 
z marmelado, ki smo jih za malico 
dobivali brigadirji ob gradnji ko
pališča in nogometnega stadiona. 
Naš komandant in organizator je 
bil študent strojništva in kasneje 
ekonomije Milan Windschnurer. 
Entuziazem, ki je takrat preveval 
kamniško študirajočo in šolsko 
mladino, je bil izjemen. Ob To
netu Cererju se je kalil mladi 
Milan, obdarjen z mnogo talenti: 
izredno sposobnostjo organiza
cije, likovnega oblikovanja in pe
dagoškega erosa pri treniranju in 
vodenju športnikov.

Kamniškega športa v naši mla
dosti si ne moremo zamišljati 
brez Milana. Ne samo, da je bil 
tudi sam aktiven športnik - plava
lec, alpski smučar, zlasti pa odboj
kar, je hkrati postajal tudi športni 
delavec - funkcionar, organizator, 
trener...

Še so med nami Kamničani, ki 
se spominjajo huronskih vzpod
bud, ko so pod Starim gradom 
zmagovali odbojkarji, plavalci ali 
na skakalnici pod Frtaljco leteli 
»kamniški orli«. Niti vseh priredi-

organizatorjev vseh odbojkarskih 
tekem, doma in po domovini. Kot 
vaditelj, trener je uspešno vodil 
najmlajše, mladince, članice. Nje
govi varovanci so bili večkrat slo
venski prvaki ali pa so vsaj stali na 
zmagovalnih stopničkah.

Ob Bojanu Schleglu, ki je skr
bel za lepoto kamniških ulic in 
oblikoval prelepe cehovske zna
ke, je Milan z estetskimi ročno 
pisanimi plakati bogatil mesto in 
z izbrano postavitvijo gradiva iz
ložbene omarice.

Še marsikaj bi bilo vredno 
omeniti iz dejavnosti in preda
nosti delu in rodnemu mestu 
jubilanta.

Omenila bi le njegovo ljubezen 
do knjig. Zbral in prebral jih je 
veliko število. Posebej mu je pri 
srcu likovna umetnost, v besedi 
in sliki, katere zametek nosi v 
svojih genih tudi sam, saj po oče
tovi strani izhaja iz Koželjevega 
rodu.

Če ima človek rad svoje mesto, 
potem skrbi, da običaji, navade, 
lepi trenutki iz otroštva ne pre
minejo brez sledu v današnjem 
porabništvu in pohlepu.

Sveti Miklavž po zaslugi Milana 
in njegovih sodelavcev spet pri
žiga iskrice v otroških očeh.

Iskrice v naših očeh pa se pri
žgejo tudi ob lepih spominih na 
mladost, ob srečanju s prijatelji, 
dobrimi ljudmi, ob iskrenih sti
skih rok.

TINAROMŠAK

tev so tekle preko Milanovih dla
ni. In da je bilo vse, kot je treba, 
tudi bojevitost tekmovalcev, so 
dokazovale množice oboževalcev 
na prireditvah. V tistih letih je vsa 
kamniška mladež živela za šport, 
za smučanje, plavanje in odbojko. 
Najbrž je bila odbojka tudi najve
čja Milanova ljubezen.

Preko 40 let je bil v prvih vrstah

OKTOBER 2009
Kulturni dom Franca Bernika Domžale

petek, 2. oktober 19h - GALERIJA DOMŽALE 
mag. Boštjan Miha Jambrek: REFERENCA / REMINISCENCA 
fotografska razstava, golo telo v dvajsetem stoletju

ponedeljek, 5. oktober 20h 
TROBILNI ANSAMBEL SLOVENSKE FILHARMONIJE
Program: Haendel, Bdth, Lazar, Golob, Krajnčan, Hazell

mm6., 7., 8. in 9. oktober 20h 
Mestno gledališče ljubljansko 
Dragica Potočnjak: ZA NAŠE MLADE DAME 
drama, režija: Tijana Zinajič

sobota, 10. oktober 10h (sobotna otroška matineja) 
Lutkovno gledališče Maribor 
Katarina Klančnik Kocutar: RINGARAJA 
lutkovna predstava

ponedeljek, 12. oktober 20h (kino program)
ZGUBLJENO S PREVODOM (2003), 105min 
Lost in Translation, ameriška komedija, režija: Sofia Coppola

četrtek, 15. oktober 19h - GALERIJA DOMŽALE 
KLEMENTINA GOLIJA
»Geografija spomina - minljivost (po)dobe«
Odprtje razstave, ki bo na ogledu do 30. oktobra 2009.

četrtek, 15. oktober 20h 
Familija / Mestno gledališče ljubljansko 
Branko Završan: SOLISTIKA 
predstava za dva solista in neskončno število 
instrumentov, režija: Branko Završan

Kulturni dom Franca Bernika, Ljubljanska 61,
Domžale, t. 722 50 50 www.kd-domzale.si
■■■■■■■■■■■■■■■
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Alpinizem je šport, kultura in način življenja

Volkar in Balohova na 
stopničkah Češnjiškega teka
Športno društvo Češnjice je v nedeljo uspešno izvedlo zdaj že mesto pa je pritekla Domžalčan- 
tradicionalno tekaško prireditev »Češnjiški tek«. V vasi pod ka Andreja Kušar. Na krajših 
Menino je teklo več kot petdeset tekačev, zmagovalca četrte razdaljah (1200 in 400 metrov) 
izvedbe tega teka pa sta Ivan Hrastovec z Vranskega in Ljubljan- so v okviru prireditve tekli tudi 
čanka Simona Žabjek. Izmed kamniških tekačev sta se najbolj dečki in deklice ter predšolski 
izkazala Zdravko Volkar in Janja Baloh, ki sta tekmo končala otroci. Tek je uspešno končalo 
na drugem mestu. vseh petnajst mladih športnikov.

Z osem kilometrov in osemsto 
metrov dolgo, razgibano progo je 
najhitreje (37:53) opravil Ivan 
Hrastovec z Vranskega. Le šest
najst sekund za njim je v cilj prite
kel domačin s Tuhinja Zdravko 
Volkar (ŠD Šmartno), ki je tako 
ponovil lanskoletno uvrstitev, 
tretji pa je bil Kranjčan Denis 
Guzelj. »Hrastovec je bil pač hi
trejši in tako je zmaga odšla z 
njim, na drugo stran Kozjaka,« 
je po tekmi povedal domačin s 
Tuhinja Zdravko Volkar. Nekda
nji državni prvak v maratonu, ki 
mu nova Češnjiška trasa z manj 
strmimi klanci ustreza, se bo v na
daljevanju jeseni osredotočil na 
Ljubljanski maraton, zamudil pa 
seveda ne bo niti domačega de
cembrskega teka na Sv. Miklavž.
V konkurenci deklet je lansko-

vir

7IK
ih užitkov

Janjo Baloh (levo) iz Srednje vasi jena vrhu letos nasledila Simona Žabjak.

letno zmagovalko Janjo Baloh 
s Srednje vasi ugnala vsestranska 
vzdržljivostna športnica Simo
na Žabljek z Ljubljane, na tretje

Ml
IOVIK

Tuhinjec Zdravko Volkar (levo) je tudi letos osvojil drugo mesto.

MESTNE LEKARNE
LEKARNA KAMNIK 
LEKARNA NOVI TRG

5. Dan slovenskih lekarn o pravilni in 
varni uporabi zdravil pri mladostnikih

Letošnji Dan slovenskih lekarn, ki ga že peto leto zapored 
organizirata Sekcija farmacevtov javnih lekarn pri Slovenskem 
farmacevtskem društvu in Lekarniška zbornica Slovenije, je 
posvečen temi Zdravila in mladostniki. Ob tej priložnosti 
bodo 25. septembra v lekarnah po vsej Sloveniji potekale 
aktivnosti, namenjene osveščanju javnosti o pravilni in varni 
uporabi zdravil in drugih izdelkov iz lekarne, ki jih uporabljajo 
mladostniki. Za izboljšanje kakovosti zdravljenja mladostnikov 
z zdravili in zdravja mladostnikov nasploh si lekarniški 
farmacevti prizadevajo z vzpodbujanjem sodelovanja med 
mladostniki, starši in zdravstvenimi delavci ter predstavitvijo 
vloge lekarniškega farmacevta in lekarne pri tem. Ugotovitve 
letos opravljene raziskave kažejo, da je vloga farmacevta 
in lekarne nadvse pomembna, saj mladostniki farmacevte 
v lekarnah prepoznavajo kot zanesljiv in verodostojen vir 
informacij o pravilni in varni uporabi zdravil. Dan slovenskih 
lekarn je tradicionalno posvečen osveščanju bolnikov 
o pravilni in varni uporabi zdravil, kar je tudi temeljno 
poslanstvo lekarniškega poklica.

Ob petem Dnevu slovenskih lekarn bodo v petek, 25. 
septembra, v vseh javnih lekarnah v Sloveniji na voljo 
informativne knjižice in informativni lističi o pravilni 
ter varni uporabi zdravil pri mladostnikih. Farmacevti 
v lekarnah bodo obiskovalcem na voljo za strokovni 
nasvet o pravilni in varni uporabi zdravil.

Tema letošnjega Dneva slovenskih lekarn je posvečena 
mladostnikom, ki se soočajo s številnimi spremembami na 
telesni, razumski, čustveno-osebnostni in družbeni ravni.
Zato jim je potrebno pomagati tudi na področju pravilne 
in varne uporabe zdravil ter pri soočanju z zanje značilnimi 
zdravstvenimi težavami.

Dnevu slovenskih lekarn se pridružujeta tudi 
Lekarna Kamnik in Lekarna Novi trg.

Mladi in tudi vsi ostali, vabimo vas, da nas obiščete.

»S četrto izvedbo teka smo zelo 
zadovoljni. Vreme je bilo ravno 
primerno za tek, prvi odzivi so
delujočih pa so zelo pozitivni,« 
je zadovoljen vodja tekmovanja 
Rajko Jeglič, ki dodaja, da so v 
društvu z mislimi že pri organi
zaciji dveh jesenskih nogometnih 
turnirjev. Le te bodo odigrali na 
Češnjiškem športnem igrišču, ki 
je od letošnje pomladi v prenov
ljeni podobi še bolj privlačno. 
»Opravili smo nekaj del in poso
dobili igrišče ter okolico, vendar 
s tem dela še niso končana, saj 
imamo v načrtu tudi postavitev 
klubskih prostorov,« o prihod
njih projektih ŠD Češnjice pravi 
Jeglič.

DAMIJAN RIFL 
Foto: Katja Tomec

V Kamniku ima Alpinistični od
sek v Planinskem društvu že več 
kot 80-letno zgodovino. Za me
sto, ki živi v osrčju gora, je to sko
raj že logična posledica. Vendar 
pa je alpinizem šport, ki je umak
njen vrvežu in očem javnosti. To 
seveda ne pomeni, da nima vseh 
ostalih lastnosti. V bistvu je alpi
nizem še več. Je šport, je kultura 
in je način življenja.

Umetna plezalna stena 
pod Malim gradom 
navdušila

Alpinisti in športni plezalci 
iz Kamnika smo v času festivala 
Kamfest na parkirišču pod Ma
lim gradom v Kamniku postavili 
umetno plezalno steno. Želeli 
smo pokazati močno prisotnost 
te naše dejavnosti in poleg tega 
poskušali popestriti dogajanje 
na festivalu. Navdušenje obisko
valcev je nam, ki smo postavitev 
stene in skrb za varnost plezalcev 
izvedli prostovoljno, popestrilo 
vsak dan festivala.

Na steni je bila vsak dan vrsta 
čakajočih otrok in njihovih star
šev. Otroke so vzpodbujali in fo
tografirali. Nekaj smo jih povpra
šali, kaj mislijo o dogodku:

Klara iz Kamnika, 8 let: »Danes 
sem tu prvič in dobro sem plezala. 
Najbolj mi je všeč rumena stena. 
Zelo se mi zdi fino, drugo leto pri
dem spet.«

Lenart: »Sem iz Domžal. Star 
sem 10 let. Dobro je. Plezal sem 
že v šoli na Rodici. Dobro je, ker je 
zastonj. Ukvarjam se s strelstvom, 
plezanje pa mi je všeč za sprosti
tev.«

Janez iz Kamnika: »Tu je hči 
Manca, stara 8 let in sin Matic, 
star 6 let. Moja ocena za festival 
je super, to, da ste naredili več 
kot lani, pa je še bolj super. Zelo 
razgibana zadeva. Več poudarka 
je na otrocih. Všeč mi je, da smo 
v parih minutah tukaj. Spomla
di smo se iz Ljubljane preselili v 
Kamnik. Tu se odlično počutimo. 
Naslednje leto pridemo spet«.

Marjan iz Kamnika: »Matej ima 
7 let in Gašper 5. Zelo lepo je in 
dobro. Otroci strašno uživajo. 
Tako izkušnjo sicer težko dobijo. 
Bolj poskušajo, ker gledajo tudi 
druge otroke. Želel pa bi, da bi 
bilo v Kamniku več predstavitev 
odprav in uspešnih alpinističnih 
dosežkov.«

Punčke v krilcih, s čopki in 
špangicami v laseh so bile zelo 
vztrajne in pogumne, ko so se 
spoprijemale z oprimki v steni.

Vodna aerobika tudi v Kamniku
Krajši, vedno bolj hladni in tudi deževni jesenski dnevi bodo ljubitelje 

športne rekreacije z zunanjih športnih površin zvabili v toplejše telovadni
ce, fitness centre in pokrite bazene. Od oktobra dalje bo bogata ponudba 
za zdravju koristno preživljanje prostega časa v Kamniku še bogatejša. 
Vsak nedeljski večer bo namreč v pokritem bazenu kamniškega CIRIUS-a 
ljubiteljem aktivne skupinske vadbe v vodi na voljo vadba vodne aerobike 
pod vodstvom vaditeljice vodne aerobike Petre Šuštar. »Z vadbo začnemo 
v nedeljo, 11. oktobra, srečevali pa se bomo vse do pozne pomladi. Vadba 
v vodi ob glasbi bo pestra in dinamična,« pravi vaditeljica aerobike Petra 
in obljublja aktivno sproščujoče športno druženje ob koncu tedna, ki bo 
vsem dalo potrebno energijo za nov delovni teden.

Vodna aerobika je primerna za vse starosti, za ženske in moške. Vadba 
narekuje specifičen način gibalnega izražanja in daje neverjeten občutek 
svobode telesa. Z redno vadbo izboljšamo vzdržljivost srčno žilnega in 
dihalnega sistema, razvijemo mišično moč in vzdržljivost ter hkrati ohra
nimo gibljivost. Poraba kalorij je primerljiva s podobnimi vadbami na kop
nem, vendar ob nižjem srčnem utripu in manjši obremenitvi sklepov.

VODNA AEROBIKA s Petro
Vsako nedeljo od 19. do 20. ure 

v pokritem bazenu CIRIUS Kamnik.
Ugodni paketi: 4 obiski - 22 EUR, 8 obiskov -44 EUR, 15 obiskov - 77 EUR

Začnemo 11. oktobra!
Informacije in rezervacije: Petra Šuštar 031 323 681

Vsi ki smo pri tem sodelovali smo 
res uživali. Bilo je lepo delati z nji
mi. Tudi tuji turisti so se ustavili 
in otroke vzpodbujali k plezanju. 
Večina je bilo angleško govorečih. 
Sama sem imela družino iz Ukra
jine. Očka Rus, mamica pa Slo
venka.« Vtis Katje, ene od članic 
Alpinističnega odseka Kamnik, ki 
je skrbela za varnost otrok.

Predavanje o barvah 
kamniškega alpinizma

Prispevali pa smo še en do
godek. Kot rečeno, je alpinizem 
kot kultura. Noben šport nima 
toliko leposlovne literature kot 
ta. Pripravili smo predavanje z 
naslovom Barve kamniškega alpi
nizma, ki je bil lociran v Stražnem 
stolpu Malega gradu. Predavanje, 
ki so ga pripravili Mojca Volkar, 
Aleš Holc, Matjaž Šerkezi in Neža 
Drobnič s pomočjo fotografij čla
nov odseka, je želel plezanje v 
gorah pripeljati bliže ljudem, ki 
jim to dogajanje ni vsakdanje. 
Mislim, da nam je to uspelo, ob 
tem pa povezalo tudi nas, ki se 
z alpinizmom ukvarjamo že vrsto 
let. Predavanje bomo pripravili še 
v oktobru v galeriji nad kavarno 
Veronika.

Plezalna šola spodbuja 
plezanje kot rekreacijo 
in vrhunski šport

Naše želje pa so seveda višje, 
kot so naši vrhovi. V Kamniku 
želimo plezanje ohranjati, kot 
so ga pred nami že mnogi drugi. 
Spodbujati plezanje kot rekreaci
jo in vrhunski šport. Tako smo v 
letu 2004 v ostrešju Kulturnega 
doma Kamnik postavili umet

no plezalno steno, ki nam nudi 
možnost treniranja. Alpinistični 
odsek pod okriljem Planinskega 
društva Kamnik organizira več 
možnosti plezanja. Najmlajši lah
ko v organiziranih vadbah treni
rajo na umetno plezalni steni od 
oktobra do maja. Kasneje lahko z 
voljo in talentom pod vodstvom 
vrhunskega trenerja postanejo 
tudi del najboljših plezalcev.

Organizirani sta tudi športno- 
plezala in alpinistična šola. Letos 
se bo alpinistična šola začela 29. 
septembra. Vodja alpinistične šole 
bo alpinistični inštruktor Jure Pre
zelj. Sola športnega plezanja se 
bo začela v sredini oktobra pod 
vodstvom inštruktorja športne; 
ga plezanja Saša Hribarja. Več si 
lahko preberete na www.drustvo- 
pdkamnik.si.

Marko Petek

Kamničan del 
košarkarske zgodbe
o uspehu

V začetku tedna se je s Poljske 
v ddmovino vrnila slovenska ko
šarkarska reprezentanca, ki je 
na Evropskem prvenstvu s pre
bojem v polfinale in končnim 
četrtim mestom dosegla doslej 
daleč najboljši rezultat v članski 
konkurenci. Del homogene eki
pe, ki jo je v ponedeljek v Ljublja
ni na sprejemu pričakala množica 
navijačev, je bil tudi Kamničan 
Miro Alilovic. 32- letni Dupli- 
čan je v strokovnem štabu poleg 
Toma Mahoriča opravljal vlogo 
pomočnika selektorja Jureta 
Zdovca. »Seveda smo zadovoljni 
z rezultatom. Vseeno pa obstaja 
grenak priokus, ker smo bili zreli 
za medaljo. Če ne bi imeli težav s 
poškodbami in bi imeli na voljo 
zdravega Smodiša ali Dragiča 
sem prepričan, da bi bili finali
sti,« po prihodu domov razmišlja 
Alilovic, ki je bil navdušen nad 
sprejemom v centru Ljubljane.
»Navijači so res pripravili od
lično vzdušje. Že na Poljskem 
so bili odlični, očitno pa je bilo 
pravo košarkarsko vzdušje tudi 
doma. Veseli nas, da imamo tako 
močno podporo.«

Slovenska ekipa si je na Polj
skem zagotovila neposredno 
uvrstitev na naslednje Evropsko 
prvenstvo leta 2011 v Litvi in pa 
seveda tudi nastop na Svetovnem 
prvenstvu, ki bo prihodnje leto 
v Turčiji. Košarkarji in trenerji

Del največjega uspeha slovenske 
članske košarkarske reprezentan
ce je bil kot pomočnik selektorja 
tudi Kamničan Miro Alilovič.

si po napornem tekmovanju ne 
bodo privoščili veliko počitka, 
saj jih čakajo priprave v klubih in 
zahtevna ligaška tekmovanja. »NO 
Poljskem sem v povprečju spal 
po 4 ure na dan, saj je bilo delo 
z analizami tekmecev in pripra
vo taktičnih različic ogromno- 
Sem izčrpan, ampak počitka ne 
bo. Takoj po prihodu domov setu 
se oglasil na delovnem mestu V 
klubu, v torek pa sem že opravil 
prvi trening z varovanci,« pravi 
Miro, ki bo v slovenskem prvo
ligaškem tekmovanju tudi v pri
hajajoči sezoni vodil ljubljansko 
moštvo Geoplin Slovan.

Damijan Rib

| AKCIJSKA PONUDBA
SLADKOR, MOKA, JEDILNO OLJE

I Zbiramo naročila za novo koruzo po 
I nižji ceni!
| JABOLKA za ozimnico, za prešanje in 
j žganjekuho PO UGODNI CENI!

VSE ZA KOLINE

AGROPROMET CERKLJE
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 J

. j

Lepotilni sa 
Zžvezda

Perovo 30, na kamniški obvoznici 
tel: 01/831 23 50, 040/802 828 

www.lepotilni-salon-zvezda.si

* FRIZERSTVO 
6. fen frizura gratis

* SO LARI J

*UMETNI NOHTI 

*PEDIKURA 

* MASAŽE
*MANIKURA

* LIČENJ E * DEPILACIJA
* RAZSTRUPLJANJE TELESA * Darilni boni
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PAŠNA SEZONA NA PLANINI JE KONČANA
Lepi jesenski dnevi bodo prav gotovo še primerni za obisk 

Velike planine. To še posebej velja za tiste, ki jim ni do poletne 
vročine in do gneče. Utrip planine se je umiril. Pastirji so od
gnali živino v dolino, lastniki pastirskih bajt opravljajo še zadnja 
dela pred zimo, ko bodo, vsaj del koč, spet »zasedli« bajtarji.

Tako se planina počasi pripravlja na počitek in obnovo moči 
za naslednjo pomlad in poletje. Za konec enega obdobja in zače
tek drugega nekaj utrinkov iz pastirovanja na Veliki planini.

BOJČ

Velika planina postaja vse bolj priljubljen cilj kolesarjev. Pri tem velika 
večina spoštuje predpise in se vozi samo po za to določenih poteh, saj je 
vožiya s kolesom po travi in planinskih poteh prepovedana.

Poleg dela pa je bilo na pianini tudi precej družabnega 
življenja. Za to so poskrbeli tudi domači muzikantje.

Govedo je na Veliki planini pravzaprav na »dopustu« oz. na »klimatskem zdravilišču«, kot je 
to izjavil Ivan - čez dan se svobodno pase po svoji izbiri, čez noč pa je na toplem in suhem v lopah. 
Nekatere krave se tega celo »zavedajo«, zato seje tudi letos dogajalo, da so se kar težko poslovile 
od planine in so posameznice uhajale nazaj, ko sojih začeli gnati v dolino. Vendar pri tem ni bilo mi
losti in je večina 
gospodarjev 
odgnala živino 
v dolino peš do 
lS.septembra.

Večino molže se 
sedaj opravi pod 
lopo in le izjemo
ma zunaj, kot se je 
to delalo nekdaj.

as_tirjj so poleg skrbi za živino naredili 
tildi veliko drugega - poleg tega, da so sko
raj na prav vseh pašnikih pokosili čmeriko, 
s.° napeljali vodo do novih korit, poprav
ljali cesto, namestili solnike, požgali precej 
Jani posekanega drevja in posejali travo. 
Na sliki: zasipanje kanalov za vodo. Ob praznikih so planino obiskali tudi konjeniki.

Kjer je bila odstranjena ruša, so pose
jali novo travo.

Pohvalno je, da je bilo veliko narejenega tudi na obnovi bajt. Žal pa 
drage skodle zamenjujejo cenejše deske. Skupnost (občina, država) na
mreč še vedno ne spodbuja ohranjanje naše skupne slovenske dediščine 
in ne prispeva niti centa za obnovo v tradicionalnem smislu (pokrivanje 
s skodlami), kar je vredno vsake graje.

Tradicionalno srečanje Brezjanov

NA BREZJAH JE DOBRA VOLJA DOMA
Lepo urejena hribovita vas Brezje s čudovitim razgle

dom na Kamnik in njegovo širšo okolico je eden izmed 
Prijetnejših zaselkov naše občine. Tudi zaradi prijaznih, 
dobrovoljnih ljudi, ki znajo stopiti skupaj, marsikaj sku- 
Paj narediti za razvoj svojega kraja in se tudi skupaj po
beliti. Pozimi na travniku postavijo vlečnico in skupaj 
z otroci smučajo in se veselijo na snegu. Letos poleti 
50 v vasi pripravili že druge počitniške športne igre za 
°tr°ke. Tradicionalno 5. srečanje krajanov Brezij nad 
Kamnikom in tudi tistih, ki tam živijo le občasno, je le- 
tos Potekalo v soboto, 5. septembra. Ta vesela snidenja 
Potekajo na prostranem dvorišču kmetije Mihe Goloba, 
Po domače »Pr Bvšk«. Srečanja, za katere denar zberejo 

srečelovom in prostovoljnimi prispevki, organizirajo 
Prostovoljci. Pobudniki srečanja sovaščani Miha Golob, 
°ze Grčar, Franci Plahutnik in Marjan Osolnik. Prijetni 
^zjani, med njimi tudi župan Tone Smolnikar, ki je že 
Pdeset let občasni prebivalec Brezij, se veselijo vsa ko
dnih srečanj, za katere pridne in prijazne gospodinje

Na kmetiji Mihe in Jerneje Golob, kjer domujejo dobra volja, pridnost 
in prijaznost, se na srečanju zbere veliko ljudi, ki si imajo tudi mnogo 
zanimivega povedati.

;• ■ % v-;:p|*

in
iUjOB

Pili dB

Vsakoletnega srečanja krajanov Brezij se še posebej veselijo otroci.

Parieirf-0^116 j'*e 80 Poskrbeli domači harmonikarji z Brezij z mentorjem Robijem Sto- 
°d nJ‘‘"Poc™,adek ansambla Nagelj. Seveda smo slišali tudi Breško himno, kije ena 

s1 epih skladb Marjana Raka, opeva pa raj na zemlji - Brezje.

pripravijo domače sladke dobrote. Okusne jedi z 
žara in golaž je pripravil domačin Marjan Osolnik. 
Za glasbo so poskrbeli: glasbeni podmladek ansam
bla Nagelj izpod Kamniških planin, mladi breški 
harmonikarji z Marjanom Rakom in mentorjem Ro-

Med veselim druženjem je Miha Golob mlajši odložil 
harmoniko in pohitel v hlev, saj je bilo treba še pred 
mrakom, tako kot vsak dan, poskrbeti za številno 
živino, brata Stanko in Klemen pa sta gostoljubno 
pomagala pri veselem druženju.

bijem Stoparjem. Dobro voljo pa je s humorjem še stopnjeval imitator 
Denis Kregar, sin Marjana Kregarja (vodja ansambla Nagelj).

Besedilo in fotografije: VERA MEJAČ

NOVO V PC KOMENDA

GOSTILNA - PIZZERIA
ZA VAS PRIPRAVLJAMO:

PEČEN PIŠČANEC NA ŽARU, MALICE, KOSILA, 
JEDI PO NAROČILU, PIZZE IZ KRUŠNE PEČI
ODPRTO:
PON-CET 6.00 - 22.00 
PET 6.00 - 01.00 
SOB 8.00 - 01.00
Rezervacije na GSM: 041/362-545 VLJUDNO VABLJENI!
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Po tridesetih letih prvega slovenskega vzpona na Mount Everest

Utrinki z jubilejne odprave 
pod na j višji vrh sveta (m.)
Najkrajša odprava

Prvotna zamisel je bila samo 
»spominska« odprava ob obletnici 
vzpona. Pa se je rodila ideja, da bi 
zraven šli še drugi na trekinški vrh, 
no, ko smo pa že tam, bi splezali še 
na kak »ta zaresni« vrh - npr. Pumori 
(7.165 m). Ampak za kakšne resne 
priprave ni bilo časa.

Pa ni šlo vse po načrtih. Letoš
nja zima v Himalaji je bila izredno 
skromna s snegom - na začetku ga 
je zapadlo okoli meter, ki pa ga 
je hitro pobralo. To so območja 
okoli 28° nad ekvatorjem, kjer je 
sonce tudi pozimi precej močno 
in je pobiralo sneg, tako da je bila 
smer pristopa na Pumori, ki je v 
normalnih snežnih razmerah še 
vedno kakšne tretje težavnostne 
stopnje oz. nagiba od 35°do 65° 
in po kateri so načrtovali vzpon, v 
spodnjem delu praktično kopna.

na območju, kjer so se občasno po
dirali seraki, padalo je kamenje in 
sploh je bil teren precej nevaren. 
Zato so se odločili, da bi splezali 
steber v skrajnem desnem delu V 
stene, kjer je bila že pred več de
setletji preplezana smer in so bile 
v njej stare vrvi. Viki in Stipe, ki 
sta snemala dokumentarec o Ne
palu, sta bila pod steno že nekaj 
dni pred prihodom glavnine, zato 
sta si šla ogledat razmere in smer. 
Splezala sta že precej visoko, ven
dar je bilo do roba stene še zelo 
daleč. Pri tem se je Stipe prijel za 
staro vrv, ki se mu je strgala, tako 
da je izgubil ravnotežje in padel s 
police. K sreči ga je Viki varoval, 
tako da se ni zgodilo najhujše, ven
dar je bil padec dovolj dolg, da je 
ob nihaju zadel ob steno, razbil 
čelado, se močno udaril po hrbtu 
in poškodoval levo roko, a kljub

Pumori s Kala Patarja.

temu sam sestopil, bil pa je izločen 
iz odprave.

Čez dva dni je sledila druga na
veza, ki je napela še nekaj desetin 
metrov vrvi. Pri spustu nazaj se je 
Rafku strgala vrv, po kateri se je 
spuščal. Imej je neverjetno srečo, 
da se mu je vrv navila okoli noge 
tako da je obvisel na njej, z glavo 
navzdol brez kakšnih večjih po
škodb. Na ta način se je ob izredni 
sreči izognil gotovi smrti.

Po teh dveh dogodkih so se sesta
li in dogovorili, da nima nobenega 
smisla nadaljevati in še naprej pre
izkušati srečo. Steber je šele dobro 
začel kazati »zobe«, potrebno bi bilo 
napeti še nekaj 100 m vrvi, ekipa pa 
je bila zmanjšana in tudi psihično 
oslabljena. In ko bi prišli na vrh ste
bra, bi jih čakalo še okoli 1000 m 
pobočja, na katerem naj bi bila tudi 
velika razpoka, ki je lanskim odpra
vam preprečila vzpon na vrh. Zato 
je bila soglasna odločitev, da se ta 
odprava konča.

Za tolažilni obliž pa je ostal 
vzpon na Imdžo (6.189 m, Imja 
Tse oz. Island Peak), na katerega 
se jih je povzpelo vseh skupaj 11, 
zakonca Štremfelj pa sta se med pri
stopom do Gorak Šepa povzpela na 
6.476 m visoko Mero.

Tako kratke odprave še nisem 
doživel. Dva dni po tem, ko se je 
uradno začela (s posvetitvijo (pu- 
dža) baze, članov, opreme itd), je 
bila že končana...

Skrb za odpadke

jajo odpadki predvsem v baznem 
taboru. Po pravilu bi morali tudi

Že več deset let so odprave dolž- 
poskrbeti, da za njimi ne osta-

poskrbeti, da za njimi na hribu ne 
ostanejo ne odpadki, ne oprema. 
Zato mora vsaka odprava plačati 
kavcijo nekaj tisoč USD, ki jo v pri
meru, če odnese odpadke v dolino, 
v glavnem dobi nazaj. Poseben pro
blem pa je bil z iztrebki. Včasih so se 
zakopavali na kraju samem, sedaj je 
pa že nekaj let narejeno tako, da se 
velika potreba opravlja v veliko, trd
no plastično vrečo. Ko je polna, jo v 
sodu prenesejo do Gorak Šepa, kjer 
je skopana velika jama, v katero jih 
nato zlagajo in na koncu, ko je jama 
polna, jo zasujejo z zemljo. Mala po
treba pa se sme opravljati samo na 
zato določenih mestih, da bi cela 
okolica ne dobila »zlatenice«.

Skrb za čistejše okoljfe je prisotna 
na celi poti. Ta je glede na množič
ni obisk relativno zelo čista, le red
ko leži ob njej kakšen odpadek. Za 
to skrbijo tudi veliki pleteni koši, 
v katere naj bi metali nebiološke 
odpadke pa tudi precej napisov, 
ki opozarjajo oz. pozivajo na skrb 
za okolje. Pa tudi sami prebivalci 
se vedno bolj zavedajo, da je čisto 
okolje eden od pomembnih dejav
nikov ne samo za njih, ampak tudi 
za turiste.

Tekma na najvišji 
ravni

Ljudje so bili in so še vedno zelo 
iznajdljivi pri odkrivanju nečesa no
vega. Tako so se Angleži spomnili, 
da bi odigrali najvišjo tekmo v tipi
čno angleškem športu - kriketu na 
peščenem dnu posušenega jezerca. 
Ravno tistega dne, ko smo prišli na 
Gorak Šep, sta dve angleški moštvi,

dvema človekoma, ki sta stopila na 
vrh Sagarmate) odigrali tekmo.

Hrvaška odprava
Med našim pohodom do baznega 

tabora pod Everestom smo obiska
li tudi hrvaško žensko odpravo, ki

ki sta se simbolično poimenovali 
po Hillariju in Tenzingu (prvima

Kamniški OBČAN

Na obisku pri hrvaški odpravi.

nas je lepo sprejela in nam postre
gla tudi z domačo hrano. Članice 
so nam naslednji dan obisk vrnile 
in tudi mi smo jih pogostili. Pri 
tem moram povedati, da ni bilo niti 
sledu kakšnega spora zaradi nereše
nih vprašanj, ki sicer doma polnijo 
medije in razburjajo ljudi. Škarja je 
v pozdravnem govoru poudaril, da 
jim lahko zavidamo za njihov po
zitivni nacionalni naboj - dati vse 
od sebe kot posameznice in kot 
kolektiv, da bi uspele. Pri nas pa še 
takrat, ko gre za resnično nacionalni 
interes, za nacionalno ozemlje, saj 
je ozemlje osnovni pogoj za obstoj, 
ne moremo, ne znamo ali nočemo 
najti skupnega jezika, ampak vleče 
vsak na svoje. Na srečo so zadeve 
med planinci, hribovci razčiščene, 
zato je medsebojno sodelovanje in 

/ pomoč resnično iskrena. Pri tem jim 
od srca želimo, da bi uspele. In tudi 
so: 19. maja sta prišli na vrh sestri 
Darija in Iris Boštjančič, 21. maja pa 
še Milena Šijan in Ena Vrbek.

Budda bistari!
Starost udeležencev na odpravi 

je bila zelo različna - najstarejši je 
imel že čez 72 let, najmlajši pa pod 
30. Pa tudi sama telesna pripravlje

nost je bila zelo različna, podobno 
kot tudi cilji. Enim je bil cilj vzpon 
na vrh, drugim dostop do baznega 
tabora. Vendar so mladi na nek na
čin potegnili »starce« za seboj, a jim 
ti seveda niso mogli slediti. Pogosto 
si je bilo potrebno prav zavestno 
dopovedati, da se tudi počasi daleč 
pride, da pač nismo prišli sem dir
kat. Posebej je bilo to potrebno na 
večjih nadmorskih višinah, kjer se 
drugim tegobam pridruži še »tanek« 
zrak. Zato smo si izmislili izrek, s ka
terim smo umirjali tempo. Najprej 
je bil v kombinaciji slovenščine in 
nepalščine, da se je lepo rimalo: »Mi 
stari, bistari!«, nato pa še v sami ne- 
palščini: »Budda, bistari!« kar po
meni, »Mi stari, počasi!« Vendar je 
ta izrek veljal na začetku, na večjih 
nadmorskih višinah tudi za mlajše 
in tiste polne kondicije, vsaj dokler 
se niso dobro aklimatizirali. Če je 
bil kdo prehiter, so ga glavobol, ' 
slabost in podobne težave kmalu 
prisilile, da je upočasnil tempo in 
tudi kak dan počakal. Pogosto pa 
bi bilo koristno, da bi se po tem 
izreku ravnati tudi doma in to ne 
samo starejši....

BOJAN POLLAK 
(Se nadaljuje)

Pomlad in poletje - 
najlepši čas za poroke

Ko pomlad prinese vonj po cvetju, prve toplejše sončne žarke in 
žvrgolenje ptic se prebudi tudi ljubezen. To potrjujejo že stara modrost 
in nekaj je že na tem, saj si večina parov izbere prav pozno pomladne 
in poletne mesece za čas sklenitve zakonske zveze in veselo praznova
nje s svati. Tudi v naši občini je bilo letos v minulih mesecih sklenjeno 
lepo število porok, tako v prostorih občinske hiše, kot na gradu Zapri
ce, v arboretumu v Volčjem Potoku in galeriji Repanšek v Rudniku.

Ker vemo, da radi prebirate tovrstne zapise, smo s pomočjo matične
ga urada v Kamniku zbrali podatke o porokah v zadnjih mesecih.

V maju so se poročili:
- DOBRIN GAŠPER, Domžale, Mi

klošičeva ulica 1C, star 26 let in 
JEGLIČ RENATA, Domžale, Miklo
šičeva ulica 1C, stara 28 let

- NOVAK BRANKO, Kranj, Jama 
48, star 3? let in BERNARD JA
NJA, Medvode, Verje 26, stara 27 
let

- KOČNIK MILAN, Kamnik, Vrhpo
lje pri Kamniku 272, star 35 let 
in ZAVAŠNIK DARINKA, Kamnik, 
Vrhpolje pri Kamniku 272, stara 
34 let

- SEMPRIMOŽNIK FRANC, Kam
nik, Mali Rakitovec 3, star 33 let 
ta MARKOVIČ HELENA, Kamnik, 
Klavčičeva ulica 8, stara 36 let

- GIBAČA MIROSLAV, Domžale, 
Bolkova ulica 3A, star 29 let in 
MARKOVIČ MAJA, Domžale, Bol
kova ulica 3A, stara 24

- ZALOKAR ALEŠ, Domžale, Šara- 
novičeva cesta 3A, star 39 let in 
ŠKET NATAŠA, Ljubljana, Einspi
elerjeva ulica 3, stara 31 let

- LUZAR TEODOR, Kamnik,Pi- 
bernikova cesta 28, star 34 let 
in ZVRŽINA BOJANA, Kamnik, 
Brezje nad Kamnikom IB, stara 
28 let

- ZAVAŠNIK SILVO,Kamnik,Marko
vo 15 A, star 28 in PLATINOVŠEK 
ALENKA, Ljubljana, Tugomerjeva 
ulica 12, stara 27

- MATTERN RENE FRIEDRICH, 
Nemčija, Galdernstasse 27, star 
36 in KRAUS KERSTIN, Nemčija, 
Geldernstrasse 27, stara 30 let

- FLORJANNIČ MARKO,Tržič,Can
karjeva cesta 1, star 28 in BORO- 
ŠA ALENKA, Komenda, Suhadole 
7, stara 26 let

- HRIBAR DAMJAN, Špitalič 34A, 
star 24 let in HRIBAR ŠPELA, Ve
liki Hrib IB, stara 23 let

- VIDERGAR VALENTIN, Kamnik, 
Ulica Matije Blejca 4, star 26 let in 
GRIL NINA, Kamnik, Ulica Matije 
Blejca 4, stara 22 let

- ERNESTI BORUT, Sevnica, Račiča 
2A, star 23 let in FLERE RENATA, 
Domžale, Študijanska cesta 87,

29 let
• KAPLERJURE, Kranj, Stražiška 

ulica 25, star 29 let in VRHOVNIK 
PETRA, Kranj, Stražiška ulica 25, 
stara 29 let

- HOMAR BRANKO, Kamnik, Pod- 
hruškalO, star 53 let in ŠTUPAR 
DARINKA, Kamnik, Vrhpolje pri 
Kamniku 37,stara 37

- KOLAR TOMAŽ, Kamnik, Poreber 
8A, star 31 let in DROLC MAJDA, 
Kamnik, Poreber 8A, stara 26 let

- PETEK TOMAŽ, Kamnik, Zikova 
ulica 3, star 30 let in DAMIJAN 
MOJCA, Ljubljana, Polanškova 
ulica 46, stara 29 let

- KALIŠNIK MATEJ, Kamnik, Godič 
84, star 42 let in BERLIC MAJA, 
Kamnik, Zduša 16A, stara 30 let

- FERJAN SIMON, Grosuplje, Za
gradec pri Grosupljem 11, star 29 
let in PENE KLAVDIJA Grosuplje, 
Cikava 43, stara 28

- MESARIČ DAMIR, Kamnik, Uli
ca Matije Blejca 10, star 29 let in 
KRŽIŠNIK ŠPELA, Kamnik, Ulica 
Matije Blejca 10, stara 27 let

- KRZNAR SREČKO, Kamnik, 
Spodnje Palovče 9t star 50 let in 
BERNOT FRANČIŠKA, Kamnik, 
Spodnje Palovče 9, stara 45 let

V juniju so se poročili:
- HRIBAR DRAGO, Srednja vas pri 

Kamniku 9, star 38 let in POJŠ- 
KRUH MARJANCA, Bela Peč 4, 
stara 25 let

- GERBIC JURIJ, Kršič 1, star 25 
let in HUMAR BARBARA, Vir pri 
Nevljah 1A, stara 24 let t

- MALI KLEMEN, Godič 24, star 27 
let in GALIN MANCA, Poreber 
10B, stara 24 let

- BLATNIK ANDREJ, Ljubljana, 
Glavarjeva ulica 45, star 31 let 
in ŽEROVNIK MAJA, Komenda, 
Čebuljeva ulica 17, stara in

- STRAJNAR MAKSIMILJAN, Kranj, 
Gogalova ulica 8, star 33 let in 
ERZAR KRISTINA, Prebačevo 76, 
stara 25 let

- VUKOVIČ LUKA, Ljubljana, Voj
kova cesta 73, star 31 let in SRA
KA RAŠA, Ljubljana, Novakova 
ulica 1, stara 29 let

- HUBAD ANDRAŽ, Kamnik, Glavni 
trg 8, star 27 let in MUŠČET BAR
BARA, Ljubljana, Glavarjeva ulica 
16, stara 26 let

- SCHAUBACH DEJAN, Vir, Šarano- 
vičeva cesta 36A, star 29 let in JA
NČIGAJ URŠKA, Vir, Šaranovičeva 
cesta 36A, stara 29 let

- OMERZA ROBERT, Kranj, Cesta 
l.maja 65, star 39 let in JENKO 
ŠPELA, Spodnji Brnik 95, stara 
25 let

- REMS JOŽEF, Zgornje Palovče 6, 
star 28 let in OSOLNIK ERIKA, 
Velika Lašna 4j stara 24 let

- ŠERUGA UROŠ, Lahovče 56, star 
29 let in ŠTAMCAR NATALIE, 
Vrhpolje pri Kamniku 213, stara 
31 let

- STARC PETER, Koper, Dolinska 
cesta 25, star 37 let in MULEJ 
INES, Ljubljana, Ulica bratov 
Učakar 28 stara 39 let

- KERN DOMEN, Šmarca, Drnovo 
12, star 25 let in NOVAK INES, 
Mekinje, Pot na Jeranovo 11, sta
ra 25 let

- PALČIČ ALEŠ, Hrušica 118, star 
28 let in RAK MONIKA, Zgornje 
Stranje 39A, stara 23 let

- BALANTIČ RUDOLF, Šmarca, 
Obrtniška ulica 7, star 35 let in 
SITAR FRANČIŠKA, Kamnik, Pa- 
lovška cesta 22, stara 40 let

- SKUBIC MARTIN, Horjul, Vrtna 
ulica 1, star 33 let in ŠUŠTAR 
MATEJA, Stara sela 4, stara 30 
let

- GROŠELJ RUDOLF, Poženik 
52, star 24 let on RAVNIKAR 
URŠKA, Mlaka 31, stara 24 let

- MEHOVIČ ELVIS, Kamnik, Tu- 
njiška cesta 2B, star RASTODER 
ENISA, Kamnik, Medvedova uli
ca 24A, stara 19 let

- PEKLAJ KLEMEN, Moste 40J, star 
33 let in ARKO HELENA, Moste 
40J, stara 26 let

- ŠTRAJHAR MARKO, Rožično 2B, 
star 29 let in DROLC IRENA, Va- 
seno 4, stara 26 let

- FLORJANČIČ DEJAN, Ljubljana, 
Polje 373, star 31 let in FLORJA
NČIČ MARUŠA, Ljubljana, Polje 
373, stara 29 let

- PEČENKO ALJOŠA, Ajdovščina, 
Selo 96, stara 26 let in POGA
ČNIK TINA, Selo pri Ihanu 22, 
stara 26 let

- PALMA SAŠO, Kamnik, Zikova 
ulica 10, star 32 let in JERAS 
TINA, Kamnik, Kebetova ulica 
6, stara 31 let

V juliju so se poročili:
- RAVNIKAR JANEZ, Nožiče, Gosti- 

čeva cesta 61, star 31 let in POL
JANŠEK KLAVDIJA, Šmarca, Nova 
pot 3, stara 23 let

- ŽAKELJ GREGOR, Žiri, Dobračev- 
ska ulica 45, star 32 let in PEČOV
NIK TINA, Ljubljana, Adamičeva 
ulica 2, stara 28 let

- KAUČIČ ALEŠ, Vir, Litijska ulica 5, 
star 30 let in BERGANT BARBARA 
Vir, Litijska ulica 5, stara 28 let

- KURENT PRIMOŽ^ Kamnik, Novi 
trg 9, star 38 let in ŠVAJGER MAR
TINA, Ljubljana, Zupanova ulica 2, 
stara 39 let

- KERN JURIJ, Zgornje Pirniče 77, 
star 31 let in RUPNIK VESNA Črni 
Vrh 25B, stara 33 let

- MACARTHUR NORMAN, 12 Old 
Distillery Dingwall Ross-shire, 
Škotska, star 37 let in ANŽIČ JANA 
Spodnje Jarše, Česa Petra Majdiča 
3, stara 32 let

- SUŠNIK MATEJ, Mekinje, Cesta 
treh talcev 28B, star 28 let in CE
RAR ŠPELA, Mekinje, Cesta treh 
talcev 28B, stara 28 let

- ČAMPA ŠTEFAN, Škofljica, Smr- 
jene 119, star 31 let in PIRMAN 
SAŠA, Velike Lašče, Turjak 60, sta
ra 26 let

- KRALJ ANTON, Dobrepolje, Mala 
vas 22, star 38 let in SPRUK NA
TALIJA Stahovica 28, stara 33 let

- MIKUŠ NEJC, Kamnik, Samostan
ska ulica 1, star 24 let in PEKLAR 
POLONA, Kamnik, Samostanska 
ulica 1, stara 23 let

- PODJED SIMON, Mekinje, Drnovš
kova pot 15, star 34 let in BERLEC 
TEA Mekinje, Drnovškova pot 15, 
stara 29 let

- PANČUR MATEJ, Zgornji Tuhinj 
35, star 30 let in JEGLIČ MAJA, 
Okrog pri Motniku 8, stara 28 let

- BAMBIČ BENJAMIN, Hrib-Loštci 
Potok 108, star 28 let in LOVŠE 
SONJA, Domžale, Hrastova ulica 
1 C ctgfo 97 |pf

-TVMOSHCHENKOARTEM, 
Ul.Kotljarevskoho 52-a, Irpinj, Ki
jevska regija, star 22 let in VARA
VA SVITLANA, Ljubljana, Zvezda 5, 
stara 20 let

V avgustu so se 
poročili:
- BABAČIČ DAMIR, Kamnik, Pot na 

Poljane 4, star 30 let in LANIŠEK 
MARTINA, Laniše 10, stara 24 let

- LANIŠEK MITJA, Vinje pri Mo
ravčah 7, star 27 let in JANEŽIČ 
ANAMARIJA, Vinje pri Moravčah 
7, stara 25 let

- MATJAŽIČ SIMON, Koper, Boša- 
marin 61, star 31 let in ŠFILIGOJ 
TEJA, Županje Njive 46, stara 30 
let

- DUJAKOVIČ DRAŽEN, Teslič, Ba
riči, star 23 let in RADIČ GORDA
NA Domžale, Ulica, Matije Tomca 
4, stara 22 let

- KLANŠEKJANEZ, Tunjice 29, star 
53 let in IVANČIČ KATARINA, 
Pivka, Stara Sušica 10, stara 56 
let

- MUHVIČ MITJA, Podgorje 85, star 
33 let in TREBUŠAK ANDREJA, 
Kamnik, Slatnarjeva ulica 3, stara 
30 let

- TONGE NEIL, 20 West Avenve 
Hilton Derbyshire DE65 5 FY,

star 30 let in KAVČIČ EVA Trzin, 
Kratka pot 7, stara 25 let

- GALIN BERNARD, Kališe 10, star 
27 let in KUHAR BARBARA, So- 
vinja Peč 2, stara 23 let

- GROŠELJ ALEKSANDER, Nasovče 
6, star 27 let in OSREDKAR TADE
JA, Nasovče 6, stara 25 let

- ŽELEZNIK MIHA, Ljubljana, Ro
ška cesta 17, star 26 let in HA
UPTMAN MARUŠA, Ljubljana, j 
Hruševska cesta 66A, stara 26 let

- MARENTIČ GREGOR, Ljubljana, 
Prištinska ulica 18, star 32 let in 
MARINIČ BRIGITA, Dobrovo, 
Grajska cesta 20, stara 32 let

- ROJC MARKO, Kamnik,Perovo 
2D, star 28 let in SVETE LIDIJA, 
Notranje Gorice, Za mostičkom 5, 
stara 30 let

ZLATA POROKA
- VRHOVNIK PAVEL, roj. 19. 06. 

1936 in VRHOVNIK Ljudmila, roj. 
Zore, roj. 22.10.1940, s stalnim bi
vališčem na naslovu Kamnik, Ljub
ljanska c. 13; zlata poroka je bila 
dne 1.8. 2009 v Kamniku.

POGREBNIK d.0.0.
Pogrebne storitve, Dvorje 13 

4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424 
GSM: 041/624-685

Opravljamo storitve:
• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 

vežico, na upepelitev - po Sloveniji m tujini)
• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE POGREBA
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK
• OZVOČENJE PRI POGREBU
• NOSAČI
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS),
• SVETOVANJE

NOČEMO DA LJUDJE UMIRAJO, TODA, KO DO TEGA 
PRIDE, JIM SKUŠAMO NUDITI KAR NAJBOLJŠE.

www.pogrebnik.com
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In kaj se bo še dogajalo v kleti Doma kulture Kamnik? V petek, 9. 
oktobra, prirejamo veliko avdicijo za novinarje koTV, v oktobru pa 
pomo »štartali« tudi z video delavnicami. Več informacij lahko po- 
'ščete na naši spletni strani www.kotlovnica.si.

Koncertno sezono bomo odprli v petek, 16. oktobra, z letošnjim 
Klubskim maratonom Radia študent, še prej pa se nam lahko pridru
žite pri prenavljanju družabnega prostora.

Toliko zaenkrat. Se vidimo v Kotlovnici, kjer se žge!

Tjaša Petročnik

Kotlovniški ogenj počasi spet pričenja goreti s polno močjo; za 
nami je evropski teden mobilnosti, ko smo v sodelovanju z Občino 
Kamnik in Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine 
Kamni na Glavnem trgu v torek, 22. septembra, praznovali dan brez 
avtomobila, v sredo pa smo se na igrišču osnovne šole Toma Brejca 
razmigavali z G-rego.

V tednu otroka in tednu prometne varnosti od 5. do 10. oktobra 
bomo skupaj obiskali Kam-Bus in se srečali s kamniškimi gasilci in 
Policisti, nato pa se veselili na pisanem živ-žavu, ki ga bomo posve
tili prometni varnosti, zdravemu življenju in aktivnemu preživljanju 
prostega časa.

i modelarski tabor v motniku
' V prenovljeni in še vedno s cvetjem okrašeni podružnični šoli v 
i, Motniku, kjer so letos praznovali 120-letnico, smo v prvih dveh ju

lijskih tednih gostovali modelarji na drugem poletnem taboru. V 
r Organizaciji podjetja Šola Šimen Simon Potočnik s.p. in Športnega
- društva Motnik ter z razumevanjem vodstva OŠ Šmartno v Tuhinju 

in naklonjenostjo učiteljice Vide Kovačič se je v Motniku odvijal mo-
- delarsko astronomski tabor. V dveh izmenah je ustvarjalo 21 učencev 
j iz kamniških in domžalskih osnovnih šol.

Calcit Mavrica

MORSKE PRIPRAVE MLADIH KOŠARKARJEV
V sredo, 26. avgusta, smo se v 

jutranjih urah (za nekatere celo 
prezgodnjih) zbrali na standard
ni lokaciji (OŠ Marije Vere) v 
rekordnem številu, tako da smo 
se komaj naložili v avtobus (36 
igralcev in trenerjev), ki nas je 
odpeljal prosti Savudriji.

Takoj po prihodu smo preveri
li plažo, morje in bližnja igrišča. 
Najmlajši so ugotovili, da je voda

odlična za kopanje, zato so skoraj 
zamudili na kosilo. Starejši so se 
podali na igrišče, kjer so z vese
ljem ugotovili, da so na igrišču 
deklice, ki jih večina pozna že iz 
prejšnjih priprav (košarkaršice 
iz Pivke). Po kosilu smo se do
govorili za tradicionalno tekmo 
proti deklicam. Na igrišče smo se 
podali z veseljem, zapustili smo 
ga z žalostjo, saj so nas letos pre

magale.
Naslednji dan smo namesto 

dopoldanskega treninga navijali 
za punce (ker bi bil naš ponos ra
njen, če bi zmagali fantje), ko so 
igrale proti fantom iz KK Ilirija. 
Seveda so jih punce premagale, 
zato smo lahko z mirno vestjo za
čeli trdo trenirati. Napovedana je 
bila tekma med poraženci (KK Ili
rija in ŠD Mavrica Kamnik). Nima

se smisla hvaliti, vendar smo jih 
premagali.

Ostali dnevi so bili bolj napo
rni, saj smo trenirali trikrat dnev
no, v vmesnem času pa smo imeli 
čas za kopanja in druge športne 
igre (tenis, nogomet, odbojka, 
poležavanje pred tv ekranom,...). 
Zadnji večer smo morali najti naj
boljšega igralca, rojenega med 
letoma 1992 in 1997. Takrat so 
fantje dali vse od sebe, saj so ig
rali vsak proti vsakem. Na koncu 
je lovorika pripadla igralcu kadet
ske selekcije Janezu Konjarju.

Gasilski nogometni turnir trojk na športnem igrišču Vrhpolje

Športni duh mladih gasilk in gasilcev
Nogometni turnir, ki naj bi se Tekmovanje je potekalo brez Tunjice (Jure Čemžar, Jakob Pe-

odvijal že 25. junija, je zaradi sla
be vremenske napovedi odpadel 
in se nato odvil na zadnjo avgu
stovsko soboto. Žal pa tudi takrat 
nismo imeli sreče z vremenom, 
zaradi premočnega dežja smo 
morali turnir predčasno zaklju
čiti. Nadaljevali smo v nedeljo, 
ko nam je vreme bilo bolj naklo
njeno.

Turnirja se je udeležilo 112 
otrok in 12 mentorjev mladi
ne iz GZ Kamnik in GZ Komenda 
(PGD Nevlje, Zg. Tuhinj, Tunjice, 
Sela, Šmartno, Motnik, Šmarca, 
Križ in Komenda).

večjih zapletov, saj je za to poskr
bel organizator PGD Nevlje in 
neveljski sodniki. Okoli dvanajste 
ure se je po napornih tekmah že 
vedelo za najboljše nogometaše 
in nogometašice v svojih katego
rijah. Rezultati so bili sledeči: 
Pionirke (6 -11 let): 1. mesto- 
PGD Komenda (Nina Kern, Eva 
Osredkar, Lucija Pavlinič, Martina 
Smolnikar), 2. mesto-PGD Tunji
ce (Maruša Kosirnik, Tjaša Gre- 
gelj, Lara Uršič, Saška Pavlovič), 
3. mesto-PGD Motnik (Saša Piki, 
Klara Vrtačnik, Lea Boršič); 
Pionirji (6-11 let): 1. mesto-PGD

tek, Rok Slabe), 2. mesto-PGD Sela 
(Blaž Medmež, David Resnik, Gal 
Pevec), 3. mesto-PGD Zg.Tuhinj 
(Ambrož Pančur, Nejc Pirš, Blaž 
Zalaznik);
Mladinke (12-16 let): 1. me
sto-PGD Komenda (Lara Škafar, 
Barbara Pavlinič, Klara Zadrgal),
2. mesto-PGD Komenda (Eva 
Horvat, Karmen Petek, Nataša 
Petek),
3. mesto-PGD Sela (Klara Resnik, 
Lara Klemenc, Nina Stehničar); 
Mladinci (12-16 let): 1. mesto- 
PGD Zg.Tuhinj (Žiga Voljkar, 
Žiga Pančur, Blaž Drčar, Aljaž

Bajde), 2. mesto-PGD Komenda 
(Žan Škafar, Miha Škafar, Jan Križ
man), 3- mesto-PGD Komenda 
(Tadej Piki, Janez Koželj, Domen 
Semprimožnik).

Najboljše društvo v skupnem 
seštevku je bilo letos že četrtič za
pored PGD Komenda, ki je tako 
osvojilo prehodni pokal. Vsem 
tekmovalcev iskreno čestitamo.

Nogometni turnir na vrhpolj- 
skem igrišču tako postaja že tra
dicija, saj se ga vsako leto udeleži 
čedalje večje število mladih gasilk 
in gasilcev, ki se radi družijo v 
zdravem športnem duhu in za
stopajo svoje gasilsko društvo v 
najboljši možni luči.

Mentor mladine PGD Nevlje 
Mitja Mihelič

v Vsebina tabora je bila prilagojena počitniškemu utripu, 
dolske učilnice je zamenjalo ustvarjanje v naravi, čeprav 

vreme ni bilo naklonjeno in smo morali izdelovanje 
stal večkrat prestaviti v šo|ske prostore. Modeli jadralnih 
etal so ob koncu tedna vseeno poleteli.

poleg modelarstva je bilo učencem všeč tudi prenoče
vale v indijanskem šotoru ekološke kmetije Pri Jernejk. 
puhasto vreme nam je letos preprečilo opazovanje zvezd 

? planini Lipovec, čeprav nam je večerni pohod do pla- 
|fie vseeno dobro del, še posebej pa večerja na cilju. Z 

Rimanjem smo si ogledali bogato zbirko motociklov v 
Muzeju motociklov Vransko. Za športne aktivnosti ima 
Usluge predsednik športnega društva Marjan Sempri- 

p^žnik, posebno skrb šolarjem pa so izkazali v gostilni 
n Flegarju z okusnimi in izdatnimi obroki. Zadnji dan 

J^as je obiskal Roman Ložar, predsednik MK Kamnik, in 
nam s svojim letalskim modelom pokazal nekaj vragolij
v zraku.
boru?Pa k’*0 m^adim modelarjem najbolj všeč na ta-

Jurij Šegel, Kamnik: Najbolj sem 
užival, ko je prišel g. Ložar z radijsko 
vodenim letalom. Vesel sem, ker sem 
v petih dneh izdelal jadralno letalo. 
Zelo mi je bilo všeč, ko smo delali na 
starem motniškem 

Jan Šuštar,
Kamnik: Najbolj

Ja smo delali najmanj® esTurna^an'. 
da J6 ra,vrj° to'ikc) lepega vremena, 

a smo lahko preizkusili modele.
61 sem- da mi letalo leti lepo in 

daleč.
Gregor Klopčič,

Radomlje: Všeč mi je bilo igranje no
gometa, ohlapen delovnik, »večerni 
gostje«, ki jih je imitiral Simon in so 
nas zazibali v spanec. Vesel sem, da 
sem popravil model, ki sem ga izdelal 
med šolskim letom in ga bom lahko 
med počitnicami spuščal.

Dobitniki medalj in pokala so se veselili svojih športnih dosežkov.

VSAKA 
PRAVU ICA 
IMASREČOV 
KONEC

ZAVAROVANJE 
ZAMLAnp 
DRUŽINE

-10%

POPUST VEUA ZA MLADE DRUŽINE Z OTROKOM. STARIM DO SEDEM LET, PRI ZAVAROVANJU AVTOMOBILSKE ODGOVORNOSTI IN ZAVAROVANJU 
VOZNIKA ZA ŠKODO ZARADI TELESNIH POŠKODB, IN SICER ZA OSEBNA VOZILA V LASTI IN UPORABI FIZIČNIH OSEB. VEČ INFORMACIJ NA AVTO.TRIGLAV.SI.

|H triglav |
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Ob 90-letnici nogometa v Kamniku

»FANTJE, VSAK ENO KOPACKO 
V ROKO«
V prihodnjem letu bo minilo 90 let od prihoda prve nogometne 
žoge v mesto pod Malim gradom. V zvezi s tem jubilejem ob
javljamo pogovor s trenerjem Nogometnega kluba Kamnik 
Rajkom Jeršinom, višjim nogometnim trenerjem.

Kako oblikujete igralca, ekipo inTrenersko pot ste začeli v Kamni
ku, nadaljevali ste jo pri NK Faktor 
na Ježici, vmes ste nabirali znanje v 
Italiji in na Irskem, bili ste trener se
danjim slovenskim reprezentantom, 
posedujete licenco PRO in zdaj ste 
spet v Kamniku.

Tu sem našel ekipo, v kateri je 26 
Kamničanov v povprečni starosti 21 
let. Imamo ambicije po tekmovanju 
v 2. ligi. Razmere v klubu so urejene, 
delo poteka sistematično. Pri delu 
bom lahko uporabil dosedanje iz
kušnje in znanje, najbolj pa bom 
vesel, če bom to uspešno prenesel 
na igralce.

Trenirate člansko ekipo in otroke 
od 6. do 8. leta starosti. Ob vikendih 
so na sporedu tekme, na igrišča ste 
skorajpriklenjeni.

Sem tudi vodja mladinske klubske 
šole, tako da tedensko opravim 14 
treningov. Z najmlajšimi, zaenkrat 
jih je 16, imam veliko veselje, saj 
se otroci v klubu prvič spoznajo z 
organiziranim treningom. Program 
zanje je prilagojen razvoju njihovih 
osebnostnih in motoričnih spo
sobnosti, posebej pa izpostavljam 
močno sodelovanje s starši.

Vaše ogledalo je strogost in pre
danost delu. Poznamo vas kot jezlji
vega perfekcionista.

Zdaj sem v prvem kriteriju že bo
ljši. Čas stori svoje. Sedaj ima pred
nost pogovor, nekdaj je bil to samo
govor. Dojel sem, da je igralcem po
trebno dati misel, idejo in napotite, 
kar pozneje dokončno oblikujemo 
v diskusiji.

igro?
Pri igralcu sledim oblikovanju 

splošne vzgoje ter nogometnega 
in atletskega treninga. Kar se pri 
tem nauči individualno, mora biti 
sposoben prenesti v igro. Igralce 
vodim v večstopenjsko zahtevnost. 
Ne zadostujejo le sposobnosti ob
vladovanja žoge na tleh in v zraku, 
ampak s treningom dosežena spo
sobnost kolektivne igre v obrambi 
in napadu, igre v coni, v praznem 
prostoru, prehodu iz obrambe v 
napad, priprava zaključka napada 
in doseganje zadetkov. Poudaril bi 
tudi nujnost obstoja samozavesti 
igralcev. Trdim, da je to težava vseh 
slovenskih igralcev, še posebno se 
to kaže pri tistih, ki imajo ambicije 
za odhod v tujino. Postopek obliko
vanja samozavesti na treningih in 
tekmah je zaenkrat v slovenskem 
prostoru še novost.

Vse več je športov, v katerih 
uspevajo le visoki igralci. Tudi v 
nogometu?

Pomanjkanje telesne višine se 
pri nogometu lahko nadoknadi s 
tehniko posameznikovega gibanja 
in z usklajenostjo igralcev. Nizkih 
igralcev se ne odrekam vnaprej.

Kakšen naj bi bil lik trenerja?
Mora biti osebnost, v katero igra

lec zaupa. Nista dovolj le nekdanja 
igralska slava in strokovnost.

Če bi se identificirali s slavnimi 
trenerji, katero ime bi si izbrali?

Rajko Jeršin.
In kako vodite tekme?

Rajko Jeršin, trener Nogometnega kluba 
Kamnik.

O načinu igre se dogovorimo 
pred tekmo, nato igro mirno sprem
ljam 15 minut. Potem opravim po
trebne spremembe, pri čemer se 
zavedam, da so menjave večkrat 
tvegana stvar. Ni mogoče predvide
ti, kako bo igralec na igrišču sprejel 
korekcijo, tudi če gre za zelo izkuše
nega igralca.

Ste med tekmo nervozni?
Jeršin (s smehom): no ja, včasih 

sem pa res živčen.
Kamniški nogomet je glede po

gojev še vedno šport iz začetka

prejšnjega stoletja. Še vedno lahko 
trenirate le do mraka, ko pa se temu 
pridružita še jesensko deževje in 
blato, kaj potem?

Živimo z naravo. Obljubljajo 
nam reflektorje, umetna trava bi 
rešila težavo preobremenjenosti 

igrišča. Sezone ne moremo 
zaključiti novembra, potem 
pa čakati na pomlad. Za ne
katere športe, npr. košarko 
in rokomet, si ne moremo 
zamisliti, da bi igralci tre
nirali in igrali tekme pod 
milim nebom, kot so to 
počeli nekoč na igrišču za 
osnovno šolo.

Vaše ambicije so najbrž 
stvarne....

Jeršin (brez premisleka): 
po 40 letih bivanja v no
gometu sem najbolj vesel 
svojih prispevkov k napre
dovanju ekip in igralcev. Ob 
osvajanju lovorik in zmag 
niti ne čutim posebnega 
samozadovoljstva. Zlasti za 
mlajše igralce zmaga ne sme 
pomeniti vse in ne sme biti 
dosežena za vsako ceno.

Kot igralec in kot trener 
mlade reprezentance Slove
nije ste sodelovali z mnogi
mi znanimi trenerji. So vam 
pustili kakšen vtis?

Da, a povsem človeški in 
spontan. Primer: bilo je ob 
davnem gostovanju v Mur

ski Soboti. Domačini so nas imeli 
pol ure zaklenjene v garderobi in 
nam grozili z buškami. Naš trener 
ob tem ni izgubil razsodnosti in nam 
je odločno ukazal: »Fantje, kopačko 
v roko in gremo ven!« Navedeni je 
tudi danes še trener in ima naziv 
prof. dr. nogometa.

NK Kamnik je v 3- ligi SNL začel 
z uspešnimi rezultati. Klubu želi
mo dobro uvrstitev v prvenstvu in 
uresničitev želja njihovega trenerja 
Rajka Jeršina.

M.M.

NOGOMETNA NAJVIŠJI RAVNI
Čeprav letos mineva že trideseto leto odkar je AO Kamnik skupaj 

z AO Celje organiziral prvo »nogometno tekmo na najvišji ravni« 
med Kranjci in Štajerci, za letošnjo tekmo v nedeljo, 4. oktobra, na 
Korošici ni predvidena nobena posebnost. Kriza se namreč pozna 
tudi na tem področju. Tekma se bo začela točno opoldne po pravilih, 
ki veljajo od leta 1979, če bo vreme naklonjeno.

TRADICIONALNO SREČANJE DOMŽALSKIH 
PLANINCEV

Na območju Kamniških planin ne deluje samo PD Kamnik, am
pak tudi druga planinska društva. Eno izmed njih je PD Domžale, 
ki ima na Mali planini tudi planinski dom, kjer je bilo v nedeljo, 
30. avgusta, že sedemnajsto leto zapored srečanje članic in članov, 
društvenih prijateljev in zvestih obiskovalcev, udeležil se ga je tudi 
domžalski župan Toni Dragar. Uvodne besede je spregovoril pred
sednik PD Borut Peršolja, ki je tudi povezoval prireditev. Za kultur
ni del je poskrbel moški pevski zbor Janko Kersnik iz Lukovice, za 
glasbo pa narodno zabavni ansambel Prijatelji.

TABOR PIPA MIRU
Letošnji že sedmi alpinistični tabor »Pipa miru« na Petkovi njivi, 

posvečen tudi spominu na Mateja Mošnika, je bil zaradi slabega 
vremena prestavljen iz junija v september. Vendar je tudi tokrat 
ponagajalo vreme, tako da je trajal samo dva dneva, 10. in 11. 
septembra. Kljub temu je dvajsetim udeležencem iz raznih sloven
skih AO (poleg Kamnika še iz Idrije, Kranja, Ljubljane in Velenja), 
eden pa je bil iz Avstrije, v presledkih med plohami uspelo splezati 
nekaj smeri.

Bojc

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
tel.: 01/722 70 89, 041/956 537, 

041/676 198 
faks: 01/722 89 98 

www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

v septembruJOMONT d.o.o.
Ljubljanska cesta 4j 
1241 Kamnik 
Tel.: 01/831 18 28 
el. naslov: ajm.jomont@siol.net, www.ajm.si
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TK Trisport Alprem

Mladinke ekipne državne prvakinje, 
mladinci drugi in tretji

Triatlonci so preživeli lepo nedeljo v Kočevski Reki, kjer se je odvijala 
zadnja tekma v tekmovalni sezoni 2009. Na sporedu so bili CICI duatlon 
in ekipno državno prvenstvo v duatlonu.

Ekipa kamniških mladink v zasedbi Katarina Ogrin, Maruša Klemenc 
in Liza Uršič je v svoji kategoriji osvojila prvo mesto. Ekipi mladincev 
Grilje, Koželj, Karo in Humar, Obreza, Strehar pa sta dosegli drugo oz. 
tretje mesto.

Rezultati mlajših triatloncev TK TRISPORT ALPREM v disciplini Cici du- 
atlona (500 m tek, 1.500 m kolo, 250 m tek) so bili ponovno vrhunski: 
cicibanke: 2. Karin Dobovšek 
cicibani: 2. Neic Flis
ml. deklice: 1. Tjaša Vrtačič, 2. Gaja Perko, 3. Sarah Posl
ml. dečki: 1. Lovro Planko, 3. Jan Škrjanc, 4. Jan Uršič, 5. Teo Flis, 6.
Marko Pretnar, 7. Žiga Berlec, 9. Jan Grilj
deklice: 1. Kristina Uršič, 2. Katarina Humar, 3. Tinkara Capuder
dečki: 1. Matevž Planko, 3. Drejc Kregar, 4. Martin Grilje, 5. Luka Bela
Kočar, 8. Domen Obreza, 9. Teo Podobnik.

Čeprav je pred nami še lepa jesen, so si mladi triatlonci po zaključku 
tekem zaslužili teden ali dva počitnic. Treningi se ponovni začnejo v 
mesecu oktobru. Do takrat pa v Šoli triatlona potekajo vpisi za nove 
člane. Več informacij o tekmovanjih, rezultatih in delovanju kluba naj
dete na www.trisport-klub.si. Romana Capuder
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Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

IZKORISTITE UGODNE JESENSKE 
NAKUPE do 8.10.2009!

PRALNI STROJI

od 279,90 €
SE§ALNIKIIN MALI 

APARATI

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO 00 
PRODAJE ZALOG

UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI
• BREZPLAČNA DOSTAVA • BANKKREDIT 1+3 DO 1 +24!

Luka Drolc v enem izmed balvanskih problemov.

Odlični rezultati s tekem državnega 
prvenstva v športnem plezanju

Počitnice so mimo in tekmovanja športnega plezanja so se spet 
začela. V Divači je bila 5. septembra tekma državnega prvenstva v bal- 
vanskem plezanju za mlajše kategorije. Kljub dvomesečnemu premo
ru so mladi kamniški plezalci uspešno nastopili in še enkrat pokazali, 
da v svojih kategorijah sodijo v sam vrh športnega plezanja v Sloveniji. 
V kategoriji cicibank je Tinkara Capuder osvojila 6. mesto, Tina Jereb 

'11. ter Lana Skušek 14. mesto. Luka Drolc je v kategoriji cicibanov 
osvojil prvo mesto, Peter Jereb je bil v kategoriji mlajših dečkov drugi, 
Gregor Spruk pa je priplezal na 12. mesto. Natanko čez en teden je 
v Laškem sledila tekma državnega prvenstva v balvanskem plezanju. 
Tokrat je pri' cicibankah Tinkara Capuder osvojila 7. mesto, Tina Jereb 
9. mesto. Ajda Auersberger 14. ter Lana Skušek 16. mesto. Luka Drolc 
je v svoji kategoriji ponovno zmagal. V kategoriji mlajših dečkov sta 
bil zelo uspešna tudi Peter Jereb s tretjim mestom in Gregor Spruk z 
dvajsetim. Vsi tekmovalci si zaslužijo iskrene čestitke!

Z začetkom oktobra se pričenja nova sezona treningov športnega 
plezanja. Za vse, ki vas zanima plezanje na umetni steni pod vodstvom 
izkušenih trenerjev bo informativni sestanek 5. oktobra ob 17.30 uri 
pri plezalni steni v Kulturnem domu v Kamniku.

Luka Podbrežnik

Ekipi mladincev Grilje, Koželj, Karo in Humar, Obreza, Strehar sta 
dosegli drugo oz. tretje mesto

Kamničan Matej Balantič - državni 
prvak v kickboxinqu

5. septembra je v Krškem potelcalo državno prvenstvo v trdih šport
nih disciplinah kickboxinga ful kontakta, low kika in K1-R, ki sta ga 
organizirala Klub tajskega boksa Krško in Klub borilnih veščin Sevnica 
skupaj s Kickboxing zvezo Slovenije.

Vsi štirje tekmovalci iz Kluba borilnih veščin Domžale so postali 
državni prvaki v svojih kategorijah - Jan Dolinar med mladinci do 71 
kg, David Nagode med člani do 86 kg, Marjan Bolhar med člani do 
75 kg in Kamničan Matej Balantič (na sliki drugi z leve) med člani do 
91 kg. Pred Matejem so v letošnjem letu še veliki izzivi: Italija open, 
Slovenija open, državno prvenstvo v posameznikov v boksu in sveto
vno prvenstvo v full kontaktu.

Člani kluba pa so se predstavili tudi na nedavnem Hitovem sej' 
marjenju v Domžalah in sicer so pokazali osnove tehnike v športnem 
kickboxingu in borilni veščini boks.

Marjan Bolha!
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Gorsko kolesarstvo - KD Calcit Kamnik

Kamničani med 
najhitrejšimi na Krku

Hrvaški gorsko kolesarski klub iz Lovrana je drugo septembrsko 
nedeljo na Krk zvabil zavidljivo število gorskih kolesarjev, ki so tek
movali na gorsko kolesarskem maratonu po otoku. Izkazala se je tudi 
petčlanska odprava kolesarjev KD Calcit. Mohor Vrhovnik in Peter 
Zupančič sta v svojih kategorijah osvojila prvo mesto.

92-kilometrski maraton s 1200 
metri višinske razlike je dobil Slo
venec Matej Mugerli (Uni FB). V 
drug, 46 kilometrov dolg krog 
po otoku, je bivši profesionalec 
v cestnem kolesarstvu prišel s še

Mohor Vrhovnik je na drugem 
maratonu na Krku zanesljivo 
zmagal v kategoriji amaterjev.

tremi kolesarji, deset kilometrov 
Pred ciljem pa se jih je otresel in 
tako postal drugi zmagovalec 
maratona »Bodul bike«, ki je sicer 
del serije treh preizkušenj za po
kal »Experience MTB marathon 
cup«. Tik za četverico članov je v 
cilj na absolutno peto mesto pri
peljal Mohor Vrhovnik s KD Cal
cit Kamnik in si zanesljivo privo
zil zmago v kategoriji kolesarjev 
brez licenc - amaterjev. Vrhovni
kov uspeh je s tretjim mestom v

tej kategoriji dopolnil povratnik 
Boštjan Hribovšek, med veterani 
pa je bil Rajko Novak še mesto 
višje. Med mladinci, ki so vozili 
en krog, je bil najhitrejši »Calci- 
tovec« Andrej Zupančič, njegov 
šele 13-letni brat Peter Zupančič 
pa je v konkurenci devetnajstlet
nikov osvojil četrto mesto. »Odli
čni uvrstitvi bratov Zupančič sta 
posledica dobro zamišljene klub
ske taktike. Tudi mlajši Peter je 
bil še dobra dva kilometra pred 
ciljem na drugem mestu. Z na
šimi dosežki na Krku smo lahko 
zadovoljni«, je po tekmi povedal 
Vrhovnik in dodal, da je forma 
Kamničanov pred nedeljskim 
državnim prvenstvom v vzponu

Trinajstletni Peter Zupančič je bil 
med devetnajstletniki do konca »v 
igri« za stopničke.
na Blegoš dobra. Priprave na je
senski vrhunec sezone so pote
kale po načrtih, tako da lahko, 
tako kot na lanskem prvenstvu 
na Pohorju, tudi letos pričaku
jemo dobre rezultate kamniških 
kolesarjev.

Foto: arhiv KD Calcit
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Maistrove 
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VŠ d.o.o., družba za projektiranje in tehnično svetovanje

ulica 16, Kamnik
28 44, gsm: 031 604 082 
avs.si

PROJEKTIRANJE VSEH VRST OBJEKTOV: 
STANOVANJSKE HIŠE, PRIZIDKI, INDUSTRIJSKI 
OBJEKTI, VSE VRSTE POMOŽNIH OBJEKTOV ...

PRISKRBIMO VSO POTREBNO DOKUMENTACIJO 
ZA GRADBENO DOVOLJENJE.

DISKONT NEŽIVIL MOJ DOM j
Domžale, Karantanska 6, tel.: 01/72 11 255
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65 POSTELJNE GARNITURE 

^ PREŠITE ODEJE 

VZGLAVNIKI

20% POPUST
NA VSE ARTIKLE 

ODEJA ŠKOFJA LOKA

KAMNICANKE DOBILE DOMAČI TURNIR
zmagama na trening tekmah s 
Celovcem, ki že nekaj let kroji 
sredino te lige. O razliki med Cal- 
citovkam in ostalimi slovenskimi 
ekipami (Maribor ne želi igranja s 
Kamničankami pred ligo - igrajo 
namreč v prvem krogu med se
boj) pa govori gladka zmaga na 
turnirju v Grosupljem ta konec 
tedna, ko so premagale ekipe 
Grosuplja, Ljubljane in Kopra 
v predtekmovanju, v polfinalu 
še Novo Gorico in v finalu Šem
peter, ki so ga premagale med 
tednom že na trening tekmi. Ta 
teden pa čaka Kamničanke težji 
preizkus, saj bodo odšle na tre
ning tekmo k močno okrepljeni 
Rijeki, ki je lansko leto osvojila 
naslov v Interligi.

Kamničani prav tako igrajo 
veliko trening tekem, saj je ekipa 
skoraj popolnoma nova in potre
buje še nekaj časa za uigravanje. 
O kakovostnem delu v začetku 
priča podatek, da so trening 
tekmo s Kamničani odigrali tudi 
Blejci. Calcitovci bodo s tekmo
vanjem začeli že 3- oktobra, ko 
gredo v goste k Šempetru, sledi 
pa še gostovanje v Kropi, prvo 
tekmo doma pa bodo igrali 10. 
oktobra proti Mariboru.

Znan pa je tudi žreb Pokala 
OZS. Mladi Kamničani so ta te-

Teniški klub Kamnik

Slapar klubski prvak
Na igriščih teniškega kluba 

Kamnik seje 12. in 13. septembra 
igralo klubsko prvenstvo skupi
ne B. V soboto so bili na sporedu 
četrfinalni in polfinalni dvoboji.
Gledali smo lahko zelo kvalitetne 
in napete boje, v katerih je dolgo 
časa kazalo celo na kar nekaj pre
senečenj. Matej Škorjanc in Jure 
Urankar, ki igrata v tretji kamni
ški ligi, sta se favoritoma, člano
ma druge kamniške lige, Janku in 
Anžetu Poljanšku odlično upirala 
in izgubila šele v tretjem nizu. V 
nadaljevanju klubskega prvenstva 
je v prvem polfinalu Janko Poljan
šek presenetljivo gladko ugnal 
Mateja Pogačarja, Peter Slapar in 
Anže Poljanšek pa sta igrala ma
ratonski dvoboj, ki ga je s 6:2 v 
tretjem nizu dobil Slapar. Finale 
klubskega prvenstva skupine B je 
bil v nedeljo ob 10.00 uri, igralca 
pa sta prikazala odlično igro, ki 
so jo krasili močni servisi, igra na 
mreži, velika borbenost in številni 
preobrati. Na začetku se je bolje 
znašel Poljanšek, ki je hitro pove
del s 3/0, sledila pa je serija petih 
zaporednih iger Slaparja. Ko je že 
kazalo, da je Poljanšku zmanjkalo 
moči, je znova prišlo do preobra
ta in šele podaljšana igra, v kateri 
je bil spretnejši in srečnejši Sla
par, je odločila zmagovalca prve
ga niza. V drugem nizu je na igri
šču ves čas prevladoval Slapar in 
Poljanšku ni preostalo drugega, 
kot da na koncu dvoboja nasprot
niku stisne roko in mu čestita za

bodo najbrž igrali s Fužinarjem, 
nato pa jih čaka Svit in v primeru 
uspeha v boju za Finalni turnir po 
vsej verjetnosti ponovno Triglav, 
kjer imajo Kamničani dovolj raz
logov za maščevanje (lani izpadli 
za eno točko). Kamničanke bodo 
s tekmovanjem pričele v petem 
krogu proti enemu izmed nižjeli- 
gašev (najbrž Puconci), za vstop 
na finalni turni pa se bodo pome
rile verjetno s Koprom. V prime
ru uspeha se bodo za veliko finale 
pomerile z boljšim v tekmi med 
Rušami in Novo Gorico. Po vseh 
napovedih in trenutnemu razmer
ju moči v ženski odbojki bi morali 
v velikem finalu prvič gledati tudi 
žensko ekipo Calcit Kamnika.

Ta konec tedna pa se prične 
tekmovanje v mladinski in kadet
ski kategoriji. Mladinke bodo prvi 
turnir odigrale pred domačim ob
činstvom v soboto, 26. septem
bra, ob 9. uri v OŠ Stranje, kjer 
bodo tudi letos potekale tekme 
mlade kamniške ekipe.

Cicol.

Prva zmaga košarkarjev 
Calcita Mavrice v novi sezoni

Po napornem poletju in še bolj napornih pripravah na novo se
zono seje članska ekipa Calcita Mavrice v četrtek, 10. septembra, 
prvič predstavila v domači dvorani.

V 1. krogu pokala Spar so se domači srečali z starimi znanci 
iz preteklih sezon, ekipo Podbočja. Lepo je bilo videti domačo 
ekipo, ki je nekoliko drugačna od lanskoletne. V članske vrste se 
je prebilo nekaj nadarjenih mladih igralcev, ki so še lani igrali v 
mladinskih vrstah. Po sezoni premora pa seje pod kamniške koše 
vrnil tudi Marko Borko, ki bo še kako pomembna okrepitev v 
prihajajoči sezoni.

Tekma proti ekipi iz Podbočja je bila izenačena in napeta vse do 
zadnje četrtine, ko so domači uspešno obrambo le potrdili tudi z 
uspešnimi proti napadi in na koncu zmagali z rezultatom 78:65. 
Ob polčasu so gostje še vodili z 38:42, nato pa so domači počasi le 
zaustavili njihove mete iz razdalje. Pred zadnjo četrtino so rezultat 
izenačili, zmago pa dosegli v odlični zadnji četrtini, ko so gostom 
dovolili doseči samo sedem točk.

Bolj konstantno igro lahko pričakujemo v naslednjih tekmah, 
ko bodo košarkarji Calcita Mavrice še bolj uigrani. Najprej se bodo 
predstavili v 2. Krogu pokala SPAR proti ekipi Term Olimje, s ka
terimi imajo kar nekaj neporavnanih računov iz prejšnje sezone, 
ko so obe tekmi v ligaškem delu izgubili v zadnjih sekundah. V 
oktobru pa se prične tudi ligaško tekmovanje. V prvem krogu 
igrajo Kamničani v gosteh pri ekipi Radenska Creatic. Navijače pa 
pričakujemo v soboto, 17. oktobra, v kamniški hali.

Pridite na košarkarske tekme, saj je zmagovati v polni dvorani 
še lepše.

ROBERT PROSEN

Kamniška dekleta v priprav
ljalnem obdobju na poznajo 
milosti do nasprotnih ekip. Na 
tradicionalnem že devetem med
narodnem turnirju, ki ga OK

Franci Obolnar - trener članic.

Calcit Kamnik pripravlja ob dne
vih narodnih noš, so po dolgem 
času osvojile prvo mesto. Najprej 
so premagale novega prvoligaša 
Ljubljano, nato pa še avstrijsko 
ekipo Trofaiacha in se tako vese
lile prvega mesta. Da bodo letos 
igrale vidno vlogo tudi v Interligi, 
pa so dokazale z dvema gladkima

Peter Slapar je prvak TK Kam
nik.
naslov klubskega prvaka. Dvoboj 
za tretje mesto ni bil odigran, saj 
Matej Pogačar zaradi bolezni ni 
mogel na igrišče. Vsi najboljši so 
dobili praktične nagrade, pokale 
pa bodo dobili na skupni priredit
vi ob zaključku teniške sezone, na 
kateri bodo podeljeni tudi pokali 
za najboljše v kamniški občinski 
teniški ligi.

Rezultati
Četrtfinale: Anže Poljanšek - 
Jure Urankar 6:4, 2:6,6:1 
Peter Slapar - Marko Jerič 6:3,6:1 
Matej Pogačar - Brane Golubovič 
bb (bolezen)
Janko Poljanšek - Matej Škorjanc 
6:2, 3:6,7:5
Polfinale: Anže Poljanšek - Peter 
Slapar 2:6,6:4, 2:6 
Janko Poljanšek - Matej Pogačar 
6:2,6:1
Finale: Peter Slapar-Janko Pol
janšek 7:6,6:2

Emili Toone - 201 cm visoka kam
niška okrepitev.

den igrali proti Gorici, ki jo se
stavljajo veterani kanalske ekipe 
in uspeh bi bil lepa popotnica za 
tekmovanje v mladinski kategoriji. 
Prva moška ekipa se bo tekmova
nju pridružila v četrtem kolu, ko

Kamnik ima štiri nove
Kot pred kratkim novinec To- Rok Vrhovnik, Matjaž Balantič in 

maž Planko, so se tokrat na »po- Andraž Vehovar, 
lovičko« podali še Grega Zore, V Podersdorfu poleg Dunaja

Kamniški Trisportovci na cilju polovičnega Ironmanu blizu Dunaja (z 
leve): Grega Zore, Miro Kregar, Matjaž Balantič in Rok Vrhovnik.

»pol jeklene« može
je bilo konec poletja triatlonsko 
tekmovanje v polovičnem Iron
manu. Udeležila se ga je tudi četi
ca kamniških Trisportovcev, po
leg naštetih še veterana Matic in 
Miro. Konec poletja je vsak lahko 
optimalno pripravljen za spopad 
z 1,9 km plavanja, 90 km kolesar
jenja in 21 km teka. Vendar pa se v 
Podersdorfu rado zgodi, da je zelo 
slabo vreme, največji problem pa 
je veter. In tudi tokrat je bilo tako. 
Ob 4. uri ponoči je začelo grmeti 
in deževati. Ko smo prišli na prizo
rišče tekme, je bilo vse pod vodo, 
v vodi pa več kot meter visoki 
valovi. Bitka s plavalno progo je 
zato trajala kakšnih 15 minut dlje, 
kot smo predvidevali, prav tako 
je težave predstavljal močan ve
ter na kolesarskem delu. Če ne bi 
bili stalno pod vodo in mokri, bi 
lahko rekli, da je bila ta tekma za 
debitante pravi »ognjeni krst«.

Vendar so fantje pokazali, da 
so iz pravega testa in po pribli
žno petih urah smo se vsi zbrali

v ciljnem prostoru. Premočeni in 
utrujeni, v glavnem pa zadovoljni, 
nekateri malo jezni, kajti proga ni 
dovoljevala osebnih rekordov. 
Za Trisport tekmuje tudi srebr
ni olimpijec Andraž Vehovar, ki 
je prav tako končal tekmovanje, 
vendar z majhno administrativno 
napako, zaradi katere ga ni v re
zultatih.

Marsikdo od teh fantov se že 
spogleduje s pravim Ironmanom, 
marsikomu iz kamniške triatlon
ske sredine pa so fantje vzgled, 
kaj se da doseči z vztrajnim de
lom in jasnim ciljem. Tudi letos 
smo imeli na blejskem triatlonu 
veliko naših članov, tudi očetov in 
mamic naših mladih triatloncev, 
ki so opravili triatlon za vsakega 
ali celo olimpijskega (Ivanka, Bre
da, Borut, Tomo, Klemen, Maher, 
Aleš, Jure, Matija, Janez, Edo, Bra
ne...), od tu dalje-je pol Ironman 
oddaljen samo še korak... obrat... 
zavesljaj...

MIRO



Ko pošle so ti moči, 
zaprla trudne si oči,
A čeprav spokojno spiš, 
z nami še naprej živiš.

ZAHVALA

V 88. letu nas je zapustila naša draga 
mama, babica in prababica

KRISTINA VRANKAR
z Laz v Tuhinju

Iskrena hvala sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem za 
spremstvo na njeni zadnji poti, za izrečena sožalja, podarjeno 

cvetje, sveče in darove za svete maše.
Hvala g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem 

in Marinki Mošnik za ganljive besede v slovo. 
Žalujoči vsi njeni

Laze, Zg. Tuhinj, Špitalič, Volčji Potok, Ambrož, 
september 2009

Ne jokajte na mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite, 
saj veste, kako trpel sem, 
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

Po hudi bolezni je zaprl trudne oči in 
prestopil prag večnosti naš dragi sin, 

brat, stric, svak in boter

MARJAN BAJDE
z Velikega hriba

Hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za izrečena 
sožalja, darovane sveče, darove za cerkev in sv. maše. Zahvala 
gospodu župniku Štefanu Steletu za lepo opravljen pogrebni 
obred, pevcem za zapete pesmi, trobentaču in govorniku 

Branetu Šimencu za ganljive besede slovesa.
Žalujoči vsi njegovi 

Julij 2009

Vedno v mislih naših boš ostala, 
mnogo dobrega si nam dala, 
hvala, draga mama.

ZAHVALA

V 73. letu nas je prekmalu zapustila 
naša draga mama, babica in teta

DUZIBA PRAMENKO
z Medvedove 9, Kamnik

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in znancem za 
izrečeno sožalje in spremstvo na njeni zadnji poti.

Hvala za poslovilni govor in hvala g. imamu za opravljen 
obred.

Vsi njeni
September 2009

Poslovil se je naš

THEO KIP
doma z Nizozemske 

(28. 9.1952 - 7. 8. 2009)

Iskrenega prijatelja in velikega ljubitelja Kamnika se 
bomo vedno spominjali z ljubeznijo in spoštovanjem.

Valči z družino

Avgust 2009

Ljubil si delo, 
ljubil družino in dom, 
a v tihem poletnem včeru 
odšel si v večni dom.

ZAHVALA

V 63. letu nas je za vedno zapustil 
naš dragi mož, ati, stari ata in stric

SLAVKO ZDOVC
iz Laz v Tuhinju

Srčna hvala vsem, ki ste mu kljub hudi bolezni dajali upanje in 
ga obiskovali. Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, 
znancem, sosedom iz Laz, Vrhpolja, Nevelj, Perovega in 
njegovim nekdanjim sodelavcem Stola. Zahvaljujemo se za 
cvetje, sveče, denarno pomoč in izrečena sožalja. Hvala dr. 
Logarju in osebju ZD Kamnik za pomoč v času njegove 
bolezni, g. župniku Tomšiču in ge. Marinki Mošnik za besede 
slovesa, s katerimi sta tako lepo orisala njegovo življenje.

Zahvala tudi pevcem Krt in trobentaču.
Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči vsi njegovi
September 2009

Kamniški OBČAN 01/83 91 311,041/662 450

ZAHVALA

Nepričakovano je polna neizmerne 
energije in dobre volje v 52. letu 

odšla v nebeški raj naša draga

JOŽI HRIBAR
roj. Cipan 21.6.1958

Pokopali smo jo na kamniških Žalah 26. 8. 2009. 
Hvala lepa vsem za izrečena sožalja, cvetje in sveče ter 
številno spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala gospodu 
župniku Dularju za cerkveni obred, trobentaču, harmonikarju 

in pevcem za melodije in pesmi.

V žalosti mož Silvo, hčerka Mateja z možem Alešem, vnučki 
Anja, Matej in mala Klara, sin Jožko s Sandro, mama Majda, 

sestri Majda in Vesna z družinama.

Rudnik, september 2009

Ljubezen, srčnost in poštenje 
tvoje bilo je življenje.
Naj to se v dobro šteje 
tudi onkraj meje.

ZAHVALA

V 82. letu starosti nas je za vedno 
zapustila naša draga mama, babica, 

sestra, tašča, teta

ŠTEFKA KEMPERL
Jerištova mama iz Županjih njiv

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, sodelavcem in vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti, darovali za svete maše, cvetje in sveče ter nam 

izrekli pisna in ustna sožalja.
Zahvala gospodu župniku za lepo opravljen pogrebni obred, 
pevcem za prelepo zapete pesmi in trobentaču za zaigrano 

Tišino.

Vsi njeni

September 2009

Poslanstvo Tvoje tega časa dopolnjeno je zdaj, 
ampak vsi vemo, da prišel si v zasluženi (k)raj: 
vedno Te imeli bomo v lepem spominu -

v
neustavljivem svetlobnem mlinu...

(Vanja Šuligoj)

ZAHVALA

eden redkih pravih ljudi si - 
ljubezen ki žari od Tebe, se vrtela bo

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, 
sina, brata, svaka, strica

PAVLA ŠULIGOJA
s Klavčičeve ulice v Kamniku

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem in znancem, 
ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani. Zahvaljujemo 
se kvartetu Krt za občuteno zapete pesmi, direktorju 
podjetja Trival-Antene Miranu Kozjeku in Jožici Poljanšek 
za poslovilne besede, Vladki za globoke misli v slovo in vso 
pomoč, ter trobentaču Marjanu Sitarju za zaigrano Tišino. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti in 

ste ga imeli radi.
Žalujoči vsi njegovi 

September 2009

Ni večje bolečine, kot v dneh žalosti 
nositi v srcu srečnih dni spomine...

(Dante)

ZAHVALA

Po težki bolezni se je v 39. letu 
starosti tiho poslovil naš dragi in 

ljubljeni

ANDREJ RAJTER
iz Zg. Tuhinja

Iskreno se zahvaljujemo dr. Dolenčevi, sestri Jani in dr. 
Plešnarjev! za zdravniško oskrbo v času bolezni; dobrim 
sosedom, sorodnikom in prijateljem za nesebično pomoč 
ob njegovem slovesu. Hvala župniku Jožetu Tomšiču za lep 
krščanski pogreb, ministrantom, pevcem za zapete žalostinke, 
govornikoma Tinetu in Marinki za besede slovesa, trobentaču, 
pogrebcem in podjetju Pogrebnik za spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Posebna zahvala Andrejevim nekdanjim 
sodelavcem iz orodjarne EUROTOOLS, mojim nekdanjim 
sodelavcem iz II. oddelka ter sedanjim iz servisa in montaže 
Titan, učencem 2. in 4. razreda OS Šmartno POŠ Tuhinj in 
njihovim staršem, učiteljem in vodstvu OŠ Šmartno ter vsem, 
ki ste pokojnega Andreja v tako velikem številu pospremili k 
zadnjemu počitku, nam izrekli sožalje, nudili finančno pomoč 

in v njegov spomin darovali cvetje, sveče, maše...
Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala!

V žalosti: Nataša, hčerki Nika in Laura in vsi njegovi
September 2009

RAČUNOVODSKE STORITVE
za družbe, s.p. in društva

PRVI MESEC BREZPLAČNO
! MIBOS d.o.o. e-mail: mibos@volja.net
| Zikova ul. 4, Kamnik-______________ tel.: 01/831-45-15, 031/305-451 j

MALI OGLASI
GARAŽO na Kranjski cesti v Kamniku - triplex prodam. Tel: 01/831-1685. 
HIŠO V OKOLICI KAMNIKA, starejšo, oddamo mlajši družini. Tel.: 
031/296-611.
SUHA BUKOVA DRVA PRODAM. Možna dostava in razrez.
Tel.: 041/220-870.

ZAHVALA

V 83. letu starosti nas je za vedno 
zapustil naš dragi mož, oče, dedek, 

stric in tast

KRISTJAN 
PESTOTNIK

iz Kamnika, Ulica Jakoba Zupana 6a

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem in krajanom za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje 
in sveče in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti 
ter nam kakorkoli pomagali v težkih trenutkih. Hvala tudi 

pevcem iz Kamnika.

Žalujoči: žena Milka, hčerka Irena z družino ter ostalo 
sorodstvo

September 2009

Vsi, ki radi jih imamo, 
nikdar ne umro.
Le v nas se preselijo in 
naprej, naprej živijo, 
so in tu ostanejo

ZAHVALA

V 78. letu nas je zapustila ljubljena 
žena, mami, sestra in teta

DANA MIŠIČ
rojena Kladnik, iz Nevelj pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, sodelavcem 
Statističnega urada RS, prijateljem in znancem za pomoč, 
izrečene spodbudne besede sožalja, podarjeno cvetje, svete 

maše in sveče.
Posebna zahvala osebju Nevrološke klinike. 

Najlepša hvala tudi gospodu župniku, pevcem in vsem, ki ste 
jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni 

September 2009

Bil navezan si na dom, družino, 
od nje ločitev dala ti je bolečino.
Zaspal za vedno si nam ti, 
le solza naša se ne posuši.

ZAHVALA

V 90. letu se je od nas poslovil dobri mož, 
oče, tast, stari ata, brat in stric

SREČKO POTOČNIK
po domače Jurclnov Srečko iz Mekinj

Iskrena hvala vsem, ki ste se poslovili od njega, nam izrekli sožalja, 
podarili cvetje, sveče in darove za sv. maše. Hvala dr. Jermanovi, dr. 
Sašu Rebolju in med. sestri Maji Javornik za zdravstveno pomoč. 
Najlepša hvala predstavnikom ZZB, izgnancev, upokojencev in 
govorniku Matevžu Koširju za lepe poslovilne besede, s katerimi je 
orisal Srečkovo življenjsko pot v internaciji. Posebno se zahvaljujemo 
župniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen pogrebni obred in ganljive 

besede, pevcem okteta Mekinje in trobentaču Marjanu Sitarju. 
Hvala vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi 

zadnji poti.
Žalujoči: žena Mici, sin Rado z ženo Marinko, vnukinji Urša in Nika 

ter drugo sorodstvo
Mekinje, september 2009

Ni smrt tisto, kar nas loči,
Življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše.
Brez pomena zanje so razdalje, 
kraj in čas.

(M. Kačič)

ZAHVALA

V 88. letu starosti nas je v hudi 
bolezni zapustila naša Tami

ANTONIJA HRIBAR
rojena Šmit z Novega trga

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje 

in sveče.
Zahvalo namenjamo tudi godbenikoma Mateju in Roku, 
pevcem, g. župniku in vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti in nam kakorkoli pomagali v težkih trenutkih.

Žalujoči: sinovi Brane, Jaco, Andrej z družinami in sestre 
Tinca, Draga in Francka

September 2009



Mercator
Hipermarket Kamnik
Kovinarska cesta 36, 1240 Kamnik, telefon 01 830 87 87

Cenjene stranke obveščamo, 
da bo Mercator Hipermarket Kamnik 

zaradi prenove zaprt od 23. do 25. septembra 2009.
Vse ostale trgovine v centru 

bodo delovale nemoteno po ustaljenem delovnem času, 
od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, 

in ob nedeljah in praznikih od 8. do 13. ure.
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PONOVNA OTVORITEV 
PRENOVLJENEGA HIPERMARKETA
bo v soboto. 26. septembra, oh 8.00 uri.

Mercator*#? let najboljši sosed
% i ..

Prisrčno vabljeni!



E Mercator Center Kamnik
Kovinarska 36, Kamnik, telefon: 01 83 08 787

PIZZF.H1A, MC KAMNIK, Kovinarska 36 DeloVZU CHS
pon,-čet. : 08-22h 

. pet.-sob. : 08-23 h
'g*4>*£x- ned.-praz.:<)8- i 5h

Slastne pice, solate, testenine, bot dog, lazanja, hamburger, toast... 
Brezplačna dostava na dom od lOh do 22h : 
Tel: 831 17 60, GSM: 040 335 226 

Možnost plačila s karticami tudi na domu !
POSEBNO UGODNE CENE ZA ČLANE ŠTUDENTSKEGA KLUBA KAMNIK!!!

ANATOMSKO 
OBLIKOVANA 
OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 
od It. 16 - 40 
* CICIBAN * GE0X

, .. * SUPERFIT * NIKE
Irgovma z obutvijo * FRODDO

Velika ponudba šolskih in sobnih copat |

Mercator
Hipermarket

^ iana)
www.iana.st
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VRTNI CENTRI KALIA
Kamnik, .

’ Kovinarska cesta 36,
0> 01 831 05 53

www.kalia.sl
www.semenama.si

wwAt sije sonce
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Zlatarna Ceue
X www.zlatarna-celje.com

VINTERSPOKT
Kjer se šport začne

V-7 EMONA OBALA

Nm ho življenje igra

ELITA NUDI V MESECU SEPTEMBRU

- 40% POPUST
NA VSE MOŠKE IN ŽENSKE VETROVKE.

PRIČAKUJEMO VAS 
Z NOVO
JESENSKO KOLEKCIJO.

Vljudno vabljeni!
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ČISTILNICA IN PRALNICA tet. oi/83H74i

Znižanje določenih šolskih | 
programov

Ugodnosti in presenečenja ] 
na prodajnem mestu

Posebne ugodnosti za 
Mercator Pika kartičarje

Knjigarna in papirnica Pustite se presenetiti!
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urarstvo

HETfi
1892

CERRUTI 1881
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PC URARSTVA META:
BTC-Diamant. IOOO Ij.

: 01 54 76 505 
BTC Hala A. 1000 Lj.

: 01 58 52 696 
Nove Fužine 45, 1000 Lj.

t 01 54 08 332 
Mercator center Jesenice 

: 04 58 66 944 
Mercator center Domžale 

: 05 992 61 95 
Mercator center Kamnik 

: 01 831 14 33

www.heta.si. e-mail: urarstvo.heta^>siol.net

darilo

www.simple.si

Ob nakupu L'oreal izdelka 
prejmete

darilo

SimPLTE
salon Kamnik

www.alpma.si

^ mEsinn npsmn
Mestna optika je podjetje z dolgo in bogato tradicijo poslovanja na 
področju korekcije in zaščite vida. Poleg centrale na Kongresnem 
trgu 9 v Ljubljani ima podjetje še 17 poslovalnic po vsej Sloveniji, 
od tega kar 13 v vseh večjih Mercatorjevih centrih.
V vseh enotah se opravljajo pregledi za določanje dioptrije. Na 
Kongresnem trgu se pregledi izvajajo vsak dan brez naročila, v 
ostalih poslovalnicah pa vsak teden ob predhodnem naročilu. 
Mestna optika nudi svojim strankam možnost plačila z Mercator 
Pika kartico.

HMerAvJM4<5tK,|
| Www.fabiani-nogavice.si |

NAJVEČJA 
PONUDBA
NOGAVIC NA 
ENEM MESTU!

200TIC
Butik za Male Živali 

Strokoven nasvet In širok Izbor 
»hrane, opreme In vsega kar 

potrebujejo vaši ljubljenci
’ ZOOTIC Kamnik, tel.: 01 / 839 52 16

www.zootic.si

Glavni dobitek
20.000 €

ilM....i

Delovni čas od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, ob nedeljah od 8. do 13. ure.


